
ROMÂNIA
JUDEȚUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL HUNEDOARA
SECRETAR GENERAL
CONSILIUL LOCAL

PROCES – VERBAL
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din data de 31.03.2022

Conducerea şedinţei este exercitată de către domnul Sorin Ilea care a fost ales preşedinte de
şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 50/2022, adoptată prin vot deschis cu
majoritate simplă. 

Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 3 luni.

Ședinţa ordinară se desfășoară cu participarea fizică a consilierilor locali, a Președintelui de
ședință,  a Primarului  Municipiului  Hunedoara și  a domnului Secretar General  în Sala de Conferinţe din
incinta clădirii Sitului Industrial „SSA Hunedoara” situată în municipiul Hunedoara, str. Furnalelor, nr. 2B.

Dnul primar Dan Bobouţanu: 
„Am rugămintea să ținem un moment de reculegere în memoria fostului consilier local Ioan

Constantin cât și în memoria fostului Director General al Combinatului Siderurgic Hunedoara, domnul Sabin
Faur.”

După momentul de reculegere, se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”.

Dnul Sorin Ilea:
„Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al

Municipiului  Hunedoara,  anunţându-vă  că  din  totalul  de  20 consilieri  şi-au  înregistrat  prezenţa  până  la
această oră un număr de 20 consilieri.

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept domnul Primar Dan Bobouţanu şi
domnul Secretar General Militon Dănuț Laslău.

Ca invitaţi participă  directori,  şefi de birouri şi  servicii din cadrul Primăriei Municipiului
Hunedoara.

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 382/2022, iar proiectul ordinii de zi este
menționat în anexa la aceasta.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii până la data prezentei şedinţe

cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în ședința Consiliului Local desfășurată în data de 28.02.2022.
Procesul  verbal  al  şedinţei  anterioare  din  data  de  28.02.2022, a  fost  semnat  de  către

Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului Local.”
Dnul Sorin Ilea:   
” Procesul-verbal  se aprobă în unanimitate. Dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta

proiectul ordinii de zi.”

Dnul primar Dan Bobouţanu:
„Propun modificarea ordinii de zi după cum urmează:

               - retragerea de pe ordinea de zi a punctului 20 -  Proiect de hotărâre nr. 184/15.03.2022  privind
aprobarea modificării contractului de închiriere nr.20/28.02.2022, încheiat între Municipiul Hunedoara și
Parnică Cristian Ionel și
                -  completarea ordinii de zi prin introducerea după punctul 30, următoarele proiecte de hotărâri:

1. Proiect de hotărâre nr. 196/28.03.2022 privind aprobarea proiectului „Amenajarea fostei Școli
Generale Nr. 10 din municipiul Hunedoara” și a cheltuielilor legate de proiect.

2. Proiect  de  hotărâre  nr.198/30.03.2022  privind  aprobarea  depunerii  de  către  Municipiul
Hunedoara  a  proiectului  „Eficientizarea  energetică  a  clădirilor  rezidențiale  din  Municipiul
Hunedoara  –  Etapa  1”,  pentru  finanțare  prin  Planul  Național  de  Redresare  și  Reziliență,
Componenta C5 – Valul renovării,  Axa 1 – Schema de granturi pentru eficiență  energetică  și
reziliență în clădiri rezidențiale multifamiliale, Operațiunea A3 – renovarea energetică moderată

1



sau aprofundată a clădirilor rezidențiale multifamiliale.

3. Proiect  de  hotărâre  nr.199/30.03.2022  privind  aprobarea  depunerii  de  către  Municipiul
Hunedoara  a  proiectului  „Eficientizarea  energetică  a  clădirilor  rezidențiale  din  Municipiul
Hunedoara  –  Etapa  2”,  pentru  finanțare  prin  Planul  Național  de  Redresare  și  Reziliență,
Componenta C5 – Valul renovării,  Axa 1 – Schema de granturi pentru eficiență  energetică  și
reziliență în clădiri rezidențiale multifamiliale, Operațiunea A3 – renovarea energetică moderată
sau aprofundată a clădirilor rezidențiale multifamiliale.

4. Proiect  de  hotărâre  nr.200/30.03.2022  privind  aprobarea  depunerii  de  către  Municipiul
Hunedoara  a  proiectului  „Eficientizarea  energetică  a  clădirilor  rezidențiale  din  Municipiul
Hunedoara  –  Etapa  3”,  pentru  finanțare  prin  Planul  Național  de  Redresare  și  Reziliență,
Componenta C5 – Valul renovării,  Axa 1 – Schema de granturi pentru eficiență  energetică  și
reziliență în clădiri rezidențiale multifamiliale, Operațiunea A.2 – renovarea energetică moderată
a clădirilor rezidențiale multifamiliale pentru comunități expuse sărăcie și excluziune socială.

Se supune la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate. Ordinea de zi 
modificată, se va renumerota în mod corespunzător.

Dnul  Sorin Ilea:
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri care se află în

conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu modificările şi
completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de
la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la
încheierea actului  juridic respectiv,  care ar putea produce un folos material  , astfel  cum rezultă  din
situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare.

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța de
Urgență  a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare,
„(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile
 prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal
pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-
verbal al şedinţei”.

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul şedinţei,
consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului, la care
aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei hotărâri.

Vă  aducem  la  cunoştinţă  faptul  că  hotărârile  adoptate  de  Consiliul  local  cu  încălcarea
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ,
cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr. 176/2010, cu
modificările şi completările ulterioare.

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență a
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, şi legislaţia în
materie  privind  conflictul  de  interese  constituie  abatere  disciplinară  şi  se  sancţionează  cu  diminuarea
indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni. 

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de hotărâre aflate
pe ordinea de zi?”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
”Da. La punctul 17 de pe ordinea inițială de zi probabil 20 acum, nu particip la vot, fiind în

conflict de interese.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
”Spuneți vă rog și titlul.”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
”Este proiect de hotărâre nr. 181/2022.”
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Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
”Este în regulă.”

Domnul consilier local Andrei  Ionuț  Fetica,  nu participă  la dezbateri  și  nu votează  la
punctul 17 de pe ordinea de zi inițială. (Proiect de hotărâre nr. 181/2022).

Dnul  Sorin Ilea:
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea mâinii. Se

aprobă în unanimitate.”

Propunerea privind modalitatea de vot, se aprobă in unanimitate.  

La punctul 1  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă  cu majoritatea simplă). Proiect de
hotărâre nr.  186/18.03.2022 privind constatarea încetării  de drept,  înainte de expirarea duratei normale a
mandatului,  a  calității  de  consilier  local  al  domnului  Ioan  Constantin,  precum și  vacantarea  locului  de
consilier local.

Se dă cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, care prezintă Referatul de aprobare.
Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      comisia Juridică

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 155/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 484/06.12.2021 privind acordarea titlului de „Cetățean de Onoare post-mortem al municipiului
Hunedoara”, domnului Sabin Faur.

Se dă  cuvântul  domnului  consilier  Claudiu-Ștefan  Ionescu  în  calitate  de  inițiator  al
proiectului, pentru prezentarea Expunerii de motive.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Domnule Primar, domnule Viceprimar, domnule Secretar General, doamnelor și domnilor

consilieri, stimați  invitați, domnule Dan Faur, doamnelor și  domnilor cetățeni din municipiul Hunedoara.
Sabin Faur rămâne unul dintre cei mai reprezentativi oameni care au trăit și activat în municipiul Hunedoara.

Prin acordarea acestui titlu post-mortem facem o reparație morală față de omul care trebuia
să fie desemnat încă din timpul vieții sale primul cetățean de onoare al municipiului Hunedoara.

Sabin Faur s-a născut la data de 7 martie 1932, în localitatea Baldovin, comuna Baia de Criș,
județul Hunedoara. Primele 6 clase primare le-a făcut în satul Rișculița, apoi a continuat gimnaziul în Baia de
Criș. Aici și-a dorit să facă lăcătușerie dar pentru că era slab fizic a fost repartizat la tâmplărie. După primul
an de școală, făcând practică în Baia de Criș a reușit să se transfere la lăcătuși. Și-a continuat studiile la Arad
urmând cursurile Liceului ”Aurel Vlaicu” pe care l-a absolvit în anul 1952. A urmat Facultatea de Metalurgie
București, iar după terminarea facultății a cerut să fie repartizat la Hunedoara. În orașul nostru a avut șansa să
găsească mai multe cărți de specialitate decât la București. Așa a ajuns să știe foarte bine atât teorie cât și
practică, urcând treptele desăvârșirii profesionale. Inginer stagiar la OE 1, șef de schimb la OSM 1, șef de
schimb la OSM 2, șef de schimb la CTC – LABORATOARE, șef serviciu Tehnic, director general adjunct la
Centrala  Siderurgică  Hunedoara  și  Combinatul  Siderurgic  Hunedoara,  Director  General  și  apoi  ministru
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adjunct al metalurgiei. 
Având o experiență de peste 30 de ani în domeniul metalurgiei, viața și activitatea domnului

Sabin Faur se împletește cu cea a creșterii și descreșterii combinatului și a municipiului Hunedoara. În timpul
cât a condus Combinatul Siderurgic s-a realizat cea mai mare producție de oțel, respectiv 4,2 mil. tone. S-au
asimilat tehnologii moderne de elaborare și  tratare în vid a oțelului prin proceduri asistate pe calculator,
oțeluri aliate, înalt aliate, inoxidabile pentru industria militară, industria chimică, centrale nucleare, minerit,
gaze  iar  exporturile  s-au  extins  pe  toate  continentele.  Amintesc  aici  faptul  că  centrala  nucleară  de  la
Cernavodă este construită cu oțelul de la Hunedoara. La fel Petromidia sau Fabrica de apă grea de la Turnu
Severin. 

Sabin Faur este fiul unui tâmplar care nu știa să citească dar care l-a învățat să se poarte bine
cu oamenii iar atunci când a plecat de acasă acesta i-a spus: ”Fiule, indiferent de poziția socială pe care o vei
ocupa în viață, să fii cinstit în relațiile cu oamenii și să nu nedreptățești pe nimeni.” Acesta a fost Sabin Faur.
Vă mulțumesc.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia Juridică.

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Mulțumesc. Domnilor colegi, domnule Dan Faur, vreau să-l felicit pe domnul consilier local

Ionescu  pentru  acest  proiect  de  hotărâre.  Este  adevărat  că  a  mai  existat  un  proiect  de  hotărâre  pentru
decernarea titlului de cetățean de onoare domnului Sabin Faur. La vremea respectivă inițiativa i-a aparținut
domnului Gelu Simoc dar din cauza unei tragedii, domnul Sabin Faur a decedat și nu s-a mai reluat aceea
inițiativă, este adevărat, îmbucurător ar fi fost ca inițiativa domnului Gelu Simoc să fie transpusă printr-o
hotărâre de consiliu în timpul vieții domnului Sabin Faur.

L-am cunoscut personal, sunt mândru că am fost prietenul domniei sale. A fost un membru
activ al Partidului Social Democrat ani de zile și toți cei care eram tineri pe vremea respectivă am avut ce
învăța de la domnia sa. Majoritatea celor prezenți aici în sală și-l aduc aminte de la ședințele noastre și despre
modul savuros cum ne prezenta creșterea e adevărat, și decăderea Combinatului Siderurgic de la Hunedoara.
Mai ales pentru această decădere a  suferit foarte mult. 

Am căutat la momentul respectiv să scoatem în evidență, așa cum a făcut și colegul nostru
astăzi, trei personalități mari care au dat imagine favorabilă acestui municipiu. Este vorba de Sabin Faur în
calitate de Director General al Combinatului Siderurgic de la Hunedoara și fost ministru, de asemenea este
vorba  despre  Viorel  Răceanu,  primarul  care  a  construit  orașul  nou  și  este  vorba  despre  Gelu  Simoc,
Președintele echipei de fotbal Corvinul Hunedoara. 

La vremea respectivă  cei doi au fost făcuți  cetățeni de onoare, domnul Viorel Răceanu și
domnul Gelu Simoc. Așa cum am spus, Gelu Simoc a avut inițiativa de a urma și domnul Sabin Faur și ideea
noastră era transpusă printr-o emisiune televizată și totodată prin accesul la presa din județul Hunedoara care
a făcut trei materiale cu fiecare dintre dânșii, materiale care se găsesc și astăzi la locul cuvenit, în sediul
Partidului Social Democrat.

Despre Sabin Faur, cu siguranță băiatul domniei sale ne poate povesti mult mai mult. Eu am
avut privilegiul să-l ascult și acasă la domnia sa, împreună cu Clara și cu Gelu Simoc în nenumărate rânduri
și eu cred că este într-adevăr o recunoaștere a meritelor domniei sale privind conducerea Combinatului, titlul
acesta de cetățean de onoare și într-adevăr o reparație morală pentru că nu avem dreptul noi, cei tineri, să îi
uităm pe nici unul dintre cei care au construit acest minunat oraș.Vă mulțumesc.”

Dnul Sorin Ilea:
”Domnule Mărginean, vă rog.”

Dnul Alexandru Mărginean:
„Bună ziua. Din păcate, nu sunt invidios. Dacă aș fi puțin invidios aș invidia și pe domnul

Ionescu pentru inițiativă și pe domnul Primar pentru cuvintele frumoase pe care le-a spus care aș fi vrut să le
spun eu, dar mi-a luat-o înainte. Dar totuși adaug și eu câte ceva.

Am avut șansa și onoarea de-al cunoaște personal pe domnul Sabin Faur care mi-a fost ca un
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tată în domeniul activității. Am colaborat foarte des deși eram un amărât de stagiar eram printre cei care
mergeu săptămânal în ședințele de Joi de Investiții.  Ulterior, și domnul Primar spunea și domnul Claudiu, cât
a produs Hunedoara. A produs foarte mult și foarte bun. Fără falsă modestie trebuie să spun că și eu am
acționat în acest sens, atât pentru oțelurile pentru centralele nucleare cât și pentru alte oțeluri care au construit
România și nu numai. Să nu uităm că podul de la Bosfor e aproape integral cu oțel de Hunedoara la care mi-
am adus și eu contribuția. Scuze.

L-am cunoscut, v-am spus pe domnul Sabin Faur și pe Dănuț și domnul Faur nu numai că a
fost un om de excepție, familist de excepție, un inginer de excepție, un conducător de excepție. Să nu uităm
că a fost printre miniștrii care au renunțat la mandat datorită iubirii de familie, de Combinat și de oraș. Acesta
a fost domnul Sabin Faur. Și a iubit și oamenii de lângă el. Pe unii chiar care nu meritau. Care la un moment
dat au venit și au aruncat cu noroi, adunând 100 de nenorociți în fața sediului. Nu se poate așa ceva. Deci
oamenii aceștia nu merită respet, cei care nu știu să respecte.

Domnul Sabin Faur a fost un om de excepție pe care îl respectăm cu toții. Vă mulțumesc.”

Dnul Sorin Ilea:
”Dacă mai dorește cineva?”

Dnul Dan Faur, fiul lui Sabin Faur:
„Vreau să spun și eu două cuvinte. Cred că toată lumea de aici știe exact cât știu și eu. De

fapt tatăl meu a fost un industriaș. Nu era prea mult pe acasă. Ținea foarte mult la oraș, mai ales la Combinat
și ar fi vrut să fie altfel e adevărat, dar societatea merge înainte ca peste tot. Atâta timp cât în America vă pot
spune că nu e mare diferență între de cum se trăiește aici și cum se trăiește acolo, altfel nu mai eram aici,
stăteam puțin mai puțin. 

Ce pot să spun este că am încercat să-l duc acolo. A vizitat New York, Boston, Detroit și
stătea și se uita cu gura căscată și spune: ”domnule, ăștia se și distrează sau numai muncesc?”. Pentru că
dimineața în America nu e nimeni pe stradă aproape. Poate că în Manhattan, prin zonele acelea, pe acolo mai
aglomerate unde sunt turiști. Lumea muncește enorm și asta l-a impresionat foarte mult. Îi plăcea foarte mult
nu atât stilul de viață, cât determinarea americanilor de a face ceva. Când eu am mers în Boston era un nimic.
Erau tot felul de gropi pe șosele. În 20 de ani sunt 4 etaje de șosea, de tuneluri. E incredibil ce pot să facă
oamenii aceia. Se luptă pentru țara lor mult mai mult decât, cred ar trebui să o facă și românii. Pentru că e o
țară tare frumoasă și se poate mult mai mult.

Asta e tot. Vă mulțumesc domnule Primar, vă mulțumesc și pentru mama mea care a sfârșit
într-un azil aici de stat ca să zic așa dar foarte bine îngrijită. Eu am vrut să o duc în America dar condițiile nu
erau diferite pentru asemenea situație. Avea o boală care nu putea fi, în schimb aici am toate informațiile și a
fost tratată extraordinar de bine. Vă mulțumesc foarte mult.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Mulțumim și noi.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 156/2022 se aprobă în unanimitate. 

În continuare, domnul primar înmânează fiului domnului Sabin Faur placheta cu titlul de
„Cetățean de onoare”,  precum și Cheia orașului Hunedoara.

Se ia o pauză de 5 minute.

La punctul 3  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă  cu majoritatea  simplă). Proiect de
hotărâre  nr.  135/10.02.2022 privind aprobarea Regulamentului  de organizare  și  funcționare a  serviciului
social ,,Serviciul de îngrijire și asistență la domiciliu” Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului

Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:
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  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 157/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre   nr.  165/02.03.2022  privind  aprobarea  conturilor  anuale  de  execuție  a  bugetelor  precum și  a
situațiilor financiare ale unității administrativ – teritoriale Municipiul Hunedoara pe anul 2021.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Buget.  
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 158/2022 se aprobă în unanimitate.

La  punctul  5  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  absolută).
Proiect de hotărâre  nr. 167/07.03.2022 privind încetarea prin acordul părților a Contractului de închiriere  nr.
204/04.02.2013, ce are ca obiect folosința spațiului în suprafață de 34 mp, situat în Municipiul Hunedoara,
zona comercială C, Str. Brâncuși, Bl.X2, Ap.4, județul Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.
Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

-      Comisia de Buget.
-      Comisia Juridică.
-      Comisia de Urbanism. 
-      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 159/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr.  169/07.03.2022  pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului
Hunedoara  nr.  204/2020  privind  aprobarea  delegării  gestiunii  serviciului  de  transport  public  local  din
Municipiul Hunedoara, prin atribuire directă operatorului Prim Transprest Hunedoara S.R.L., cu modificările
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și completările ulterioare.  

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„ Mai mulți  angajați  din cadrul Prim Transprest mi s-au plâns de condițiile de muncă  de

acolo. Respectiv și modul defectuos în care se face transportul local. Angajații se plâng de lipsa vestiarelor,
căldură,  dușuri,  hale  unde  să  se  facă  reparațiile.  Aceștia  îmi  spun  că  aduc  sculele  ca  să  repare  aceste
autobuze. Mai mult decât atât, se plâng că au o pauză de masă de 15 minute pe care ei ar dori să ia o masă
caldă. Dacă se întârzie 5 minute, aceștia trebuie să lucreze o oră în plus peste programul de lucru. Problemele
în trafic sunt la frâne și la sistemul de direcție așa mi se spune. Având în vedere că Primăria municipiului
Hunedoara plătește o subvenție de 2.400.000 lei pe an, propun să se facă un audit cu privre la, economico-
financiar și cu privire la manageriatul acestei Societăți.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Este cineva de la transport?  Dacă  nu este,  ca și  informare, avem un proiect  pe fonduri

europene care necesită în urma implementării, construcția unei noi autobaze. S-a găsit o nouă locație unde se
repară autobuzele, autobuze vechi este adevărat. Urmează să vină autobuzele noi, se află deja în procedura de
licitație pentru a fi aduse. 

În ceea ce privește condițiile celor doi salariați despre care este vorba, într-adevăr nu sunt
cele mai bune, dar faptul că nu mai există autobază și s-a găsit o nouă locație și sigur că conducerea Societății
de transport este atentă la acest lucru. Probabil că și știe și ia măsuri să le facă viața cât mai ușoară. Acum
dacă întârzie  de la pauza de masă și sunt puși să lucreze mai mult, așa e la serviciu. Ce să faci? Pauza de
masă este statuată prin lege, dar nu cred că se exagerează cu acest lucru. Sigur că în momentul în care vom
construi autobaza și vom avea autobuzele noi lucrurile vor intra pe făgașul normal. 

În ceea ce privește auditul,  există  un plan de audit  și  o să  vedem și  când va fi  auditată
Societatea. Mulțumesc.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Dacă  îmi  permiteți,  avem un proiect  pe  fonduri  europene de  10 milioane de euro  care

trebuia implementat în anul 2021, respectiv achiziția de 20 de autobuze hibrid, 20 de stații electrice, plus
autobaza. Din ce am înțeles după ce am citit contractul, s-ar părea că până la finalul anului 2022 ar trebui să
avem toate aceste lucruri. Din păcate, până la momentul acesta îmi exprim îngrijorarea că nu vom ajunge la
31 decembrie să avem autobuze electrice și chiar dacă o să avem, nu știu când o să avem stații electrice să le
încărcăm sau autobaza. Mulțumesc.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Avem un proiect  pe fonduri  europene de 30 milioane euro nu de 10 milioane de euro.

Bănuiesc că știți.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Coridorul Central este de 10 milioane de euro.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
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„Autobuzele sunt pe toate cele trei coridoare de achiziție, coridorul Central, coridorul de Vest
și coridorul de Est. Termenul este 2023, nu 2021 și evident majoritatea dintre dumneavoastră  observați  cu ce
se confruntă și constructorii din toată Europa nu doar din România pentru că aici autobuzele sunt cu comandă
fermă. Se construiesc pe loc, deci nu există un parc de unde să le achiziționezi. În ceea ce privește etapele de
achiziție sunt date de legea achizițiilor. Nu ai voie să sari nici o etapă. Săritul unei etape, chiar dacă durează,
este infracțiune. Nu cred că cineva care lucrează în achiziții și-ar permite să facă acest lucru. Și dacă durează,
contează finalul acestui proiect care îl vom duce la bun sfârșit.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 160/2022 se aprobă cu 19 voturi „pentru” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică
Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru, Butuc Ioan, Fetica Andrei Ionuț, Mărginean
Alexandru, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin,
Bolosin  Florin,  Voinia  Claudiu-Ștefan,  Gherman Petre-Lucian,  Vâlceanu Constantin,  Costa  Diana-
Claudia, Marian Vasile și Popa Sebastian) și 1 vot „împotrivă” (Claudiu Ionescu).

La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu  majoritatea  absolută). Proiect  de
hotărâre nr. 170/10.03.2022 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.274/2021 privind finanțarea
burselor din bugetul local al municipiului Hunedoara, aferente anului școlar 2021-2022, pentru elevii care
frecventează  cursurile  de  zi,  în  unitățile  de  învățământ  preuniversitar  de  stat,  de  pe  raza  municipiului
Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 161/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 8  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă  cu majoritatea simplă). Proiect de
hotărâre nr.171/10.03.2022 privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a serviciului social
,,Centrul de Recreere Pensionari” Hunedoara. 

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

    -      Comisia de Buget.
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   -      Comisia Juridică.
-      Comisia de Urbanism.

  -      Comisia de Comerț.
-      Comisia de Cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 162/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre  nr.  172/10.03.2022  privind  încheierea  unui  acord  de  asociere  între  municipiul  Hunedoara  şi
Universitatea Politehnica Timișoara – Facultatea de Inginerie din Hunedoara, în vederea organizării în comun
a Concursului „Anton Saimac” și a evenimentului „Poli Bike Challenge 2022”.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Cultură.
  
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Domnul consilier Popa Sebastian Alexandru a  ieșit din sala de ședințe. Astfel, numărul
consilierilor locali prezenți este de 19.

Hotărârea nr. 163/2022 se aprobă în unanimitate.

                        La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.  173/11.03.2022  privind  respingerea  plângerii  prealabile  formulată  de  către  domnul  Ionescu
Claudiu înregistrată sub nr. 15435/23.02.2022.    

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Domnul consilier Popa Sebastian Alexandru a revenit în sala de ședințe. Astfel, numărul
consilierilor locali prezenți este de 20.

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
-      Comisia de Comerț.
-      Comisia de Cultură.
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În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

    Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
  „O să  vă  citesc  din  lege.  Art.  10  alin.  (3)  din  Legea  24/2007, menţionează:  Extinderea
intravilanului  localităţilor,  transformarea zonelor cu alte  funcţiuni  în zone rezidenţiale  şi  construirea pe
terenuri de peste 3.000 m aflate în proprietatea statului, a unităţilor administrativ-teritoriale, a autorităţilor
centrale şi locale se pot realiza exclusiv pe baza documentaţiilor de urbanism care să prevadă un minimum
de 20 mp spaţiu verde pe cap de locuitor şi un minimum de 5% spaţii verzi publice.
  Art.18 din aceeași lege:  Răspunderea pentru reducerea suprafeţelor spaţiilor verzi revine
autorităţilor administraţiei publice centrale şi locale, precum şi tuturor persoanelor fizice şi juridice. Este
interzisă schimbarea destinaţiei, reducerea suprafeţelor ori strămutarea spaţiilor verzi definită în prezenta
lege.
     Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 195/2005 privind protecţia mediului, art.71, alin (1):
Schimbarea destinaţiei terenurilor amenajate ca spaţii verzi şi/sau prevăzute ca atare în documentaţiile de
urbanism, reducerea suprafeţelor acestora ori strămutarea lor este interzisă, indiferent de regimul juridic al
acestora.

(2) Actele administrative sau juridice emise ori încheiate cu nerespectarea prevederilor alin.
(1) sunt lovite de nulitate absolută.

Totodată,   OUG nr.114/2007,  s-a  învederat,  alin.  (1):  Autorităţile  administraţiei  publice
locale  au  obligaţia  de  a  asigura  din  terenul  intravilan  o  suprafaţă  de  spaţiu  verde  de  minimum  20
mp/locuitor,  până  la  data  de  31  decembrie  2010,  şi  de  minimum 26  mp/locuitor,  până  la  data  de  31
decembrie 2013. Autorităţile administraţiei publice locale au obligaţia de a întocmi, în termen de 90 de zile
de la data intrării în vigoare a prezentului act normativ, un program în care vor fi evidenţiate etapele de
realizare a obligaţiei prevăzute la alin. (1), cu indicarea termenelor intermediare propuse.

Hunedoara nu are un Registru Local al spațiilor verzi aprobat de Consiliul Local, și până în
acest moment nu cunoștem legal care sunt spațiile verzi din Municipiul Hunedoara. Cât spațiu verde îi revine
unui locuitor al  Municipiului Hunedoara și dacă spațiul verde din Municipiul Hunedoara se încadrează în cei
26  mp/locuitor,  conform cerinței  UE sau  5  mp/locuitor  privind  suprafețele  verzi  publice.  Totodată,  SC
MOON CONCEPT SRL propune un PUD (plan urbanistic de detaliu) în care se menționează că vor fi tăiați 9
arbori uscați. La acest moment nu există nici un  arbore uscat, fiind vorba, de fapt, de niște duzi, a căror
fructe fac mizerie, că toți arborii vor fi toaletați, că toate construcțiile existente vor fi demolate, că se vor crea
alei din piatră naturală în proporție de 7,1% din suprafața parcului, că va fi construită o fântână arteziană din
beton reprezentând 2,1%. Toate acestea, fără a cunoaște dacă spațiul verde din  Municipiul Hunedoara se
încadrează în 5 mp/locuitor privind suprafețele verzi publice sau dacă avem minim 20 mp spaţiu verde pentru
fiecare cap de locuitor, pentru terenurile mai mari de 3.000 mp. 

De  asemenea,  PUD-ul  nu  cuprinde întreaga  suprafață  a  Parcului  Central.  Din  contractul
nr.119/11.02.2021  de  preluare  a  dreptului  de  concesiune  încheiat  între  Municipiul  Hunedoara  și  RENT
CONCEPT,  s-a  dispus  concesionarea  suprafeței  de  320  mp,  conform  contractului  de  concesiune
nr.2/26.06.1997. Prin acest contract,  RENT CONCEPT a preluat toate drepturile și obligațiile prevăzute în
contractul mai sus menționat, cu modificările și completările ulterioare, renunțând la 330 mp înscris în CF
Hunedoara nr. 69221 concesionat în anul 1997, această suprafață devenind parte integrantă a Parcului Central
care nu a fost luat în analiză de către MOON CONCEPT SRL, la elaborarea PUD-ului. Mulțumesc!”

  Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Dacă îmi permiteți, atac la Serviciul Juridic că nu a fost legalitate. Este legalitate, de aceea a

fost respinsă această plângere prealabilă. Evident că, de pe sistemul tunelului pentru urși și a liliecilor de pe
autostradă, dacă avem un proiect ca și pe fonduri europene, haideți să vedem cum facem să-l întârziem, dacă
îl întârziem, înseamnă că acei consilieri locali nu se prea preocupă de bunul mers al orașului și arătăm noi
cum se face! Cam așa s-a încetinit și construcția autostrăzii, tot pe același  principiu. Da, noi avem un proiect
de hotărâre care a întrunit 20 de voturi „pentru” și evident, domnul consilier a votat „împotrivă”, prin care
ne-am însușit Raportul Informării și Consultării Publicului pentru aprobarea PUD-ului la Parcul Central, care
știți  bine cât de greu am reușit  să-l luăm înapoi de la Societatea respectivă,  care nu am dat-o noi,  acest
Consiliu  Local.  L-am luat,  fiind în mijlocul  orașului,  am început  documentația  pentru a accesa Fonduri
Europene, pe care unii vor să le pierdem. În elaborarea documentațiilor au fost respectate prevederile Legii
nr.24/2007 privind reglementarea și administrarea spațiilor verzi din intravilan. Tot aici, spune la un articol
pe care domnul consilier a uitat să-l invoce, prin excepție de la prevederile alin.(5) se pot amplasa pe un
spațiu  verde,  alei,  pietonale,  mobilier  urban,  amenajări  pentru  sport,  joc,  odihnă,  etc.,  cu  obligația  ca
suprafața cumulată a acestor obiective din parc să nu depășească 10% din suprafața totală a spațiului verde,
condiție obligatorie evident, și pe fonduri europene. 

Nimeni nu va veni în fața dumneavoastă să susțină un proiect nelegal, nu ar trece de Serviciul
Juridic și de Secretarul General. Evident că studiem toate aceste lucruri și nu ar trece acest proiect de ADR
Vest. Acum că a ajuns în acest stadiu, înseamnă că este perfect legal. Dacă cineva vrea să oprească orice
proiect  pentru  furnica  cântătoare  și  pasărea  migratoare,  este  dreptul  domniei  sale.  Așa  funcționează
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democrația, fiecare are dreptul să invoce în apărarea celor care le spune, orice lucru. 
Totodată, și noi avem dreptul și obligația de a dezvolta acest oraș și de a reabilita și dacă se

poate cât mai mult pe fonduri europene, orice zonă din Municipiul Hunedoara. Vă mulțumesc!”

   Dnul  Sorin Ilea:
  „Da, trecem la votarea hotărârii.  Dl. Ionescu, v-ați  spus punctul de vedere și  ați  primit

răspunsul.”

  Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Vroiam să-i dau un drept la replică.”

   Dnul  Sorin Ilea:
 „Lăsați drepturile la replică pentru altădată. Dumneavoastră v-ați spus punctul de vedere,

domnul primar v-a explicat despre ce e vorba. Lăsați-ne să ne desfășurăm ședința.”

 Dnul Andrei Ionuț Fetica:
  „Domnule președinte  vă  rog,  este  un dialog.  Nu cred că  este  nevoie  să...  să  răspundă

domnul Ionescu.”

  Dnul Mircea Popa:
 „Este o ședință de consiliu, nu dialog. Vă rog frumos.”

 Dnul  Sorin Ilea:
 „Cereți o audiență la domnul primar și vă spuneți toate doleanțele.”

 Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
 „Aș vrea să se știe că Hunedoara nu are un Registru Local al Spațiilor Verzi. Neavând un

Registru Local al Spațiilor Verzi aprobat în Consiliu Local, nu se poate face nimic altceva.”

   Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
  „Dacă ați putea să îmi precizați și cadrul legal care interzice chestiunea asta, aș fi de acord

cu  dumneavoastră,  dar  până  când  nu  îmi  arătați  și  cadrul  legal,  e  doar  o  simplă  presupunere  de-a
dumneavostră.”

    Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
   „Tocmai v-am spus, v-am citit din lege.”

  Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
   „Este excepție la ce ați spus dumneavoastră, excepție care se regăsește și pe care a citit-o

tot Consiliul. Da, ceea ce ați spus dumneavoastră este adevărat, dar există și o excepție tot în acea lege.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 164/2022  se aprobă 15 voturi ”pentru”  (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică
Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru, Butuc Ioan, Fetica Andrei Ionuț, Mărginean
Alexandru, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin,
Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Popa Sebastian), 5 voturi ”împotrivă” (Gherman Petre-Lucian,
Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile, Ionescu Claudiu). 

La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.  174/11.03.2022  privind  respingerea  plângerii  prealabile  formulată  de  către  domnul  Ionescu
Claudiu, înregistrată sub nr.  15463/23.02.2022.         

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.
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Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

-      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„În data de 06.02.2022 la ora 1618, prin e-mail mi s-a comunicat că în  data de 07.02.2022 ora

1300,  va  avea loc o ședință  extraordinară  convocată  de îndată   a Consiliului  Local Hunedoara având pe
ordinea de zi un număr de 79 de proiecte, ori art.134 alin. (3) din Codul Administrativ, învederează:  Data
şedinţei consiliului local precizată cu ocazia convocării este stabilită, cu respectarea modului de calcul al
termenelor procedurale,  prevăzut de  art. 181 din Legea  nr. 134/2010 privind Codul de procedură  civilă,
republicată,  cu modificările ulterioare, astfel: în termen de 3 zile de la data comunicării dispoziţiei sau
documentului de convocare pentru şedinţele extraordinare.

  alin.  (4) În caz de forţă majoră  şi/sau de maximă  urgenţă pentru rezolvarea intereselor
locuitorilor comunei, ai oraşului sau ai municipiului/subdiviziunii administrativ-teritoriale ori în alte situaţii
stabilite de regulamentul de organizare şi funcţionare a consiliului local, convocarea acestuia pentru şedinţa
extraordinară, prin excepţie de la prevederile alin. (3) lit. b), se face de îndată.
    HCL nr.132/2022 nu impunea nici o forță majoră sau vreo maximă urgență, întrucât cele două centre erau
închise de facto de cel puțin 1 an, iar Centru de Recreere pentru Pensionari avea licență până in data de
10.10.2023. Până la acest moment nu ați arătat Consiliului Local sau subsemnatului, Raportul presupusului
control al Rprezentanților Agenției Județene pentru plăți și Inspecție Socială, care au stabilit ca și termen data
de 15.02.2022, pentru raportarea clarificării situației. Irelevant din punctul meu de vedere pentru a demonstra
urgența acestui proiect. 

În ședința extraordinară  de îndată  din data de 07.02.2022 orele 1300 ,  au fost propuse un
număr extrem de mare de proiecte, HCL, respectiv 79, care cuprindeau anexe și modificări ale unor Hotărâri
ale Consiliului Local Hunedoara, care necesita  un mare număr de ore pentru studiu. Oricât m-am străduit din
cele  21 de ore  de la aducerea la  cunoștință  nu  am avut  suficient  timp să  mă  documentez cu privire  la
legalitatea proiectului nr. 77 de pe ordinea de zi care prevedea desființarea unor servicii publice cu impact
major asupra persoanelor vulnerabile din municipiul Hunedoara. Din acest motiv am și votat „împotrivă”
acest proiect, neavând suficient timp de documentare. 

Pentru cei care vor vota acest proiect „pentru”, pun următoarea întrebare: Cum vom ajuta și
unde vom caza femeile maltratate sau violate de soți sau concubini care sunt gonite din locuințe având copii
minori?. Mulțumesc.”

   Dnul Primar Dan Bobouțanu:
   „Bună întrebare. Am un răspuns dar nu îl dau acum. Ținând cont de faptul că ați avut 79 de

proiecte și nu ați avut timp să le citiți, imaginați-vă cât au muncit angajații Primăriei, nu doar să citească, să
și scrie, să respecte legalitatea și să vă răspundă și la zecile de solicitări pe care le faceți în orice domeniu vă
trece prin cap. Deci, vedeți ce angajați buni sunt la Primăria Hunedoara? Au avut timp să facă toate astea și
dumneavostră  nu ați  avut  timp să  citiți  79,  bine  dintre ele erau repetitive pentru că  acolo vorbeam de
”Anghel Saligny” și era un singur proiect, care merge mai departe, ca tipar. 

În legătură cu posibilitatea de a înființa un astfel de centru evident că, m-am gândit la acest
lucru, a mai fost unul în Hunedoara, Casa Cristina tot pe fonduri europene și avem în plan prin atragerea de
fonduri europene, pe componenta socială, așa ceva. Bănuiesc că știați acest lucru, doar ați vrut să aveți o
confirmare. Mulțumesc.”

Dnul Sorin Ilea:
„Domnule Gherman, vă rog.”

 Dnul Petre-Lucian Gherman:
 „Stimați colegi, aș vrea să explic modul în care vor vota consilierii PNL. Lăsând la o parte

fondul problemei, de-a lungul timpului și eu personal am reclamat această practică și  anume, punerea de
proiecte de hotărâre în ședință de urgență care în opinia noastră, nu prezentau...

  Dnul Primar Dan Bobouțanu:
  „Cele pe Anghel Saligny nu prezentau...? A, am înțeles!
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   Dnul Lucian Gherman:
   „Nu.  Vorbesc  de  o  anumită  practică,   nu  mă  refer  la...  iar  noi  vom vota  împotriva

respingerii plângerii ca o formă de protest, lasând la o parte fondul,  nu cred că... deci,  pedeapsa pentru
faptul că, știu eu a fost pusă pe urgență, nu este anularea proiectului. Da? Deci, vreau să explic clar, să se
înțeleagă că noi votăm pentru că șim că va trece, dar votăm „împotrivă” ca formă de protest împotriva acestei
practici de a se pune anumite proiecte, nu spun care, pe ordinea de zi, ca fiind urgente. 

De  asemenea,  dacă  îmi  dați  voie  o  să  explic  și  votul  de  la  punctul  anterior.  Am votat
„împotrivă” pentru că noi considerăm că dacă există dubii referitoare, nu votăm împotriva proiectelor  să se
facă în Hunedoara, să se aducă bani, să se realizeze, dar dacă există dubii sau planează dubii referitoare la
aspectele de legalitate o să votăm „împotrivă” cum am  făcut și la proiectul anterior. Colegul nostru Claudiu
Ionescu, a reușit să  creeze astfel de dubiu referitor la aspectul de legalitate pentru proiect. Vă mulțumesc!”

    Dnul primar Dan Bobouțanu:
    „Doar o secundă, dar să știți că ați votat proiectul la care face plângere prealabilă, l-ați

votat. Deci nu era nici un dubiu. Dacă ar fi fost vreun dubiu era spus atunci. Și încă ceva, ați votat și celălalt
proiect la care aveți  dubii. Aici vorbim de o chestie juridică la plângerea prealabilă.  Deci, proiectele cele
două, le-ați votat. Poate nu v-ați dat seama.”

     Dnul Petre-Lucian Gherman:
    „Le-am votat la momentul respectiv, a spus pentru colegul nostru, a scos în evidență...

     Dnul Primar Dan Bobouțanu:
     „Nu. Acum este vorba de respingerea prealabilă care își urmează cursul mai departe. Dar

proiectul pentru care a fost făcută plângerea l-ați votat.”

    Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
   „Dacă  îmi permiteți, că  tot ați pus în discuție legalitatea aș vrea să clarificăm anumite

aspecte.  Admiterea plângerii prealabile ar însemna automat să  anulăm aceea Hotărâre pe care ați  votat-o
dumneavoastră. 

     Vă referiți la acel termen, cum că a fost prea scurt. Au fost niște termene date de către
Inspecția Socială care, dacă nu se punea în aplicare, acea măsură complementară lăsată de Inspecția Socială,
ducea la sancționarea Primăriei cu o amendă destul de mare. Dacă considerați că nu există o urgență pentru a
scăpa bugetul Primăriei să nu plătim o amendă care nu își avea rostul, atunci nu există și  aveți dreptate.
Plătim amenzi. 

      La celălalt proiect după cum v-am spus, domnul consilier face niște remarci, dar citește
doar ce îi convine dânsului, excepția a refuzat să o citească, care ne permite să facem acel PUD. Așa că nu
văd unde este problema de legalitate.”

   Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
   „Problema de legalitate este dată de faptul că sunt 330 mp care nu sunt incluși în PUD.”

    Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău :
    „Asta  nu  e  o  problemă  de  legalitate,  domnule  consilier.  Poate  fi  o  problemă  de

oportunitate, dar nu de legalitate. Analizați-o.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.
Hotărârea nr. 165/2022  se aprobă  15 voturi ”pentru”(Palcău Ciprian-Ștefan, Predică

Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru, Butuc Ioan, Fetica Andrei Ionuț, Mărginean
Alexandru, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin,
Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Popa Sebastian), 5 voturi ”împotrivă”(Gherman Petre-Lucian,
Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile, Ionescu Claudiu). 

La punctul 12  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută). Proiect de
hotărâre nr. 175/11.03.2022 privind aprobarea abrogării unei poziții din Anexa la Hotărârea Consiliului Local
nr.339/2019 privind aprobarea Inventarului bunurilor imobile care alcătuiesc domeniul privat al municipiului
Hunedoara, cu completările ulterioare, precum și completarea acesteia.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
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„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 166/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr. 176/11.03.2022 privind aprobarea trecerii din domeniul privat în domeniul public al municipiului
Hunedoara a  terenului situat  în municipiul Hunedoara, înscris în CF nr. 72009 Hunedoara .   

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 167/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 178/14.03.2022 privind încheierea unui act adiţional la contractul de comodat nr. 159/01.04.2011,
cu modificările şi completările ulterioare, încheiat cu Asociaţia de Sprijin Comunitar Adriaan Van Bergen,
având ca obiect  folosinţă gratuită a spațiului situat în   Municipiul Hunedoara,  str. G. Lazăr, nr.2-4, jud.
Hunedoara, cu destinația ,,Centru de voluntariat și servicii social-medicale”.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

14



-      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

-      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 168/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr. 179/14.03.2022  privind  încheierea  unui  act  adiţional  la  contractul  de  închiriere  nr.
382/215/16.04.2018, cu modificările și completările ulterioare, având ca obiect închirierea unei suprafețe de
teren de 10 mp, aflată în domeniul public al Municipiului Hunedoara,  situată pe str. George Enescu, zona
Teatru, în vederea amplasării  unui chioșc pentru difuzarea presei.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 169/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre  nr.  180/14.03.2022  privind  încheierea  unui  act  adiţional  la  contractul  de  închiriere  nr.
381/214/16.04.2018, cu modificările și completările ulterioare, având ca obiect închirierea unei suprafețe de
teren de 10 mp, aflată în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situată pe b-dul Dacia, zona  Jasmin, în
vederea amplasării unui chioșc pentru difuzarea presei.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 170/2022 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 181/14.03.2022 privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a spațiului din incinta clădirii
Sitului Industrial „SSA Hunedoara”, situată în municipiul Hunedoara, str. Furnalelor, nr. 2B, biroul nr.3, etaj
2, în suprafață de 39,15 mp,  aparţinând domeniului public al Municipiului Hunedoara, cu destinația birou.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

-      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 171/2022  se aprobă cu 19 voturi „pentru” (dnul. consilier Fetica Andrei
Ionuț nu participă la vot)

La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr.  182/15.03.2022 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2022 al societății
SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

-      Comisia de Cultură. 

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Am studiat proiectul de buget și îmi apar niște semne de întrebare legat de cheltuielile cu

terții. Dacă este cineva de la Salubprest? Îmi apar 360.000 lei – pază, 200.000 lei – vulcanizare și spălat auto.
Aș vrea să ni se explice despre ce este vorba. Mulțumesc. ”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Dar ați spus dumneavoastră la ce se referă. Altceva ce? Deci pază și...”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Unde se face pază? Dacă mă poate lămuri cineva. Mi se pare exagerat 200.000 lei să plătești

vulcanizare.”
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Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Sunt multe mașini.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„2 miliarde?”

Dnul Marinel Poanta – director Salubprest:
„E vorba și de înlocuirea cauciucurilor, cauciucuri noi și toate operațiunile. Iar pază avem la

cele două locații, la sediul firmei, post de 24 din 24 și la punctul de lucru, adăpostul de câini.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Deci 360.000 lei  - pază, la două posturi? Mulțumesc.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
„Două posturi, dacă nu mă înșel înseamnă aproximativ 10 oameni.”

Dnul Viceprimar Cătălin Florin Olar:
„Trei oameni pe un post plus un schimb, 10 oameni.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
„Da, 10 oameni cred că sunt. ”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 172/2022  se aprobă  15 voturi ”pentru”  (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică
Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru, Butuc Ioan, Fetica Andrei Ionuț, Mărginean
Alexandru, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin,
Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Popa Sebastian), 4 voturi ”împotrivă” (Gherman Petre-Lucian,
Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile) 1 ”abținere” (Ionescu Claudiu)

La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 183/15.03.2022 privind aprobarea proiectului “INTEGRARE PRIN EDUCATIE_INTED 2021”
și a cheltuielilor legate de proiect.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

-      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 173/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr.  185/16.03.2022 pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local nr.  408/2020
privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu”
Hunedoara, cu modificările ulterioare.

17



Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
-      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Profit de ocazie că este domnul Budae aici prezent și cu respectul cuvenit îl întreb de ce nu

este medic pediatru la Urgență? Sunt mai multe mămici care s-au plâns de acest fapt.  Dacă ne puteți explica
care este problema. Mulțumesc.” 

Dnul Radu Budae -  manager al Spitalului Municipal ”Al. Simionescu” Hunedoara:
„Mă pregătisem pentru asta, vroiam să vă spun la diverse dar e bine că m-ați întrebat. Noi

pregătisem și un comunicat, o să vi-l citesc, este foarte scurt și dacă sunt întrebări o să vă și explic pe lângă
el. Comunicatul pe care o să-l dăm astăzi sună așa:

De câteva zile linia de gardă în specialitatea Pediatrie nu este operațională datorită faptului că
prin pensionarea unui medic și intrarea în concediu pentru creșterea și îngrijirea copilului a altor doi medici,
la nivelul secției Pediatrie au rămas în acest moment doi medici, doamna doctor Nicoleta Terzea șefa secției
și doamna doctor Antonia Gal, care asigură atât activitatea pe secție cât și linia de gardă. 

Medicii pediatrii încadrați recent la UPU au refuzat să asigure un număr suficient de gărzi,
asfel ca garda să fie completă. Din punct de vedere legal nu pot fi obligați să o facă, cele două contracte fiind
distincte, de bază și de gărzi, însă noi considerăm că din punct de vedere moral era absolut necesar. 

Dintre medicii pediatrii din UPU, un medic a solicitat transferul la spitalul din Brad, fac o
paranteză, același unde este a cincea parte din volumul de muncă față de Hunedoara, iar salariul este egal iar
doi medici au refuzat includerea în Secția Pediatrie și, implicit efectuarea activităților medicale pe linia de
gardă  a Pediatriei.  Conducerea unității  a făcut demersuri  urgente  pentru a remedia această  stare  de fapt
contactând Societatea Română de Pediatrie și centrele universitare. Am și găsit doi medici tineri care deja au
fost incluși pe listă din luna aprilie, pe lista de gărzi la pediatrie. Doamna doctor Nicolescu și doamna Doctor
Muncu care este hunedoreancă și se întoarce acasă, asta era o paranteză. Astfel, linia de gărzi pentru luna
aprilie este completă, o punem pe site-ul spitalului, este completă, sunt câteva găuri să le spun așa, dar o să o
completăm în timp real.

Pe lângă  asta au fost scoase la concurs două  posturi de medici  în specialitatea Pediatrie.
Scopul  nostru fiind de a aduce în Spitalul  municipal  Hunedoara medici  care  să  se  implice real  în actul
medical și care să asigure funcționalitatea liniei de gardă. Și zicem noi că este o condiție de minim respect
pentru comunitatea hunedoreană, pe care conducerea o cere medicilor tineri care își încep cariera în spitalul
nostru.

Acesta este comunicatul care o să fie pe hârtie și  vă  spun acum două  vorbe. Lucrurile în
practică stau așa: un medic vine în spital, semnează contractul de muncă, el din păcate și asta reclamă foarte
multe, spitalul nu îl poate obliga să facă gărzi chiar dacă și semnează contractul de gardă inițial, când vine.
După  o lună,  după  două,  după  cinci  numai  fac. Salariile sunt bune, nu mai  fac gărzi.  Și  nu putem să-l
obligăm. Pur și simplu nu se poate obliga. De asta vă spuneam, legal nu avem ce le face. Moral, ar trebui să
asigure activitatea. Și decât să mergem mai departe cu niște medici care, până la urmă te găndești că lași niște
copii fără  asistență  medicală  și  atunci reconstruim în jurul doamnei doctor Terzea care este un medic de
excepție, șefa secției, construim echipa medicală.” 

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Mulțumesc.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.
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Hotărârea nr. 174/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 187/18.03.2022 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2022 al
instituţiilor  publice  finanţate  integral  sau  parţial  din  venituri  proprii,  aflate  în  subordinea  şi  finanţarea
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
-      Comisia de Comerț.
-      Comisia de Cultură.

Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 175/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 22 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 188/18.03.2022 privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, pe anul
2022.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
-      Comisia de Comerț.
-      Comisia de Cultură.

Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 176/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 23 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 189/21.03.2022 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenție (DALI), și
a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiție „Reabilitare, modernizare și dotare Școala
Gimnazială nr. 2, Hunedoara – corp B”.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.
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Dnul primar Dan Bobouțanu: 
„Mulțumesc. Este vorba de un proiect pe fondurile europene, în prezent spațiile corpului B

de la Școală Gimnazială nr. 2 sau fosta școală nr. 11 cum este cunoscută, necesită îmbunătățirea condițiilor în
care  se  desfășoară  procesul educațional,  investiția  propusă  aduce beneficii  sociale prin creșterea calității
procesului educațional acordat în sistemul școlar și aducerea lui la standardele europene. Mulțumesc.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
-      Comisia de Comerț.
-      Comisia de Cultură.

Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 177/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 24 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr.191/23.03.2022 privind acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Hunedoara
în Adunarea Generală  a ASOCIAŢIEI DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ  „Sistemul  Integrat  de
Gestionare a Deșeurilor Județul Hunedoara”.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
-      Comisia de Comerț.
-      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„În 7 decembrie 2021 am votat rezilierea contractului de salubritate cu Brai-Căta, cu termen

de grație 90 de zile. Au trecut cele 90 de zile și practic avem un contract de reziliat deci prin drept, așa ar fi
trebuit să opereze. Ați solicitat Prefecturii instituirea stării de urgență la acel moment, v-ați reunit noaptea și
acum vedem că în continuare vom avea un nou, vom delega, vom continua același contract cu Brai-Căta.
Deși, Brai-Căta nu și-a schimbat comportamentul, nu avem colectare selectivă și aș vrea dacă aveți timp să-
mi spuneți de ce și care ar fi motivele. Mulțumesc frumos.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
”Sigur că da. Dar proiectul de hotărâre l-ați citit să vedeți ce înseamnă?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Pe lângă proiectul de hotărâre.”
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Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu pe lângă proiect. Să citim proiectul. Vorbim prima dată de proiect. Ați citit despre ce e

vorba?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Da.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Și despre ce e vorba?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Iară facem cursuri de...”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Dacă l-ați citit și  discutăm despre asta, puneți  o întrebare despre hotărârea aceasta și  pe

urmă,  sigur  o  să  discutăm și  celelalte  pentu  că  sunt  îndreptățite  întrebările,  nu  este  nici  o  glumă.  Sunt
îndreptățite întrebările dumneavoastră vis-a-vis de proiectul acesta.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Deci am reziliat contractul cu Brai-Căta...”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu, nu. Vis-avis de proiectul acesta.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Noi mergem să  le dăm un mandat.  Să  schimbăm două  alineate din respectiv,  drepturile

prevăzute  la  alin.  1  vor  fi  execitate  în  numele  și  pe  seama unităților  administrativ-teritoriale  din  aria
delegării de către A.D.I. în baza mandatului primit prin statutul său.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Corect.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Art. 5 alin. (4).  Dreptul  prevăzut la alin. (1) lit  e) și  g) privind încasarea redevenței  și

calculul penalităților în caz de executare cu întârziere sau neexecutare este exercitată de județul Hunedoara
prin Consiliul Județean Hunedoara în calitate de titular a fondului.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Corect. Acestea două sunt niște îndreptări care se fac și noi le dăm mandat ca să le aprobe.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Noi am reziliat...”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„La diverse discutăm și de aceea. Mergem pe hotărâri.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Deci am citit proiectul.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Am văzut. Ați citit foarte bine acum.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Da, mulțumesc.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Deci este ok. Iar la diverse, sigur că da, întrebările dumneavoastră sunt îndreptățite.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Nu cred că își au loc ironiile la o ședință de consiliu.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
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„Păi nu, ați citit bine.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Am înțeles, am înțeles ironia.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Dumneavoastră puteți să înțelegeți ce doriți. Eu spun că ați citit bine acum.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 178/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 25 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.192/23.03.2022  pentru  revocarea  art.3  din  Hotărârea  Consiliului  Local  nr.262/2020  privind
repartizarea unor locuințe acordate cu chirie din fondul locativ de stat aflate în administrarea Consiliului
Local al Municipiului Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Doamna  consilier  local  Maria  Cristea  a  părăsit  sala  de  ședințe.  Astfel,  numărul
consilierilor prezenți la acest moment este de 19.

Hotărârea nr. 179/2022 se aprobă în unanimitate. (19 voturi pentru)

La punctul 26 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.193/23.03.2022  pentru  revocarea  art.5  din  Hotărârea  Consiliului  Local  nr.480/2018  privind
repartizarea unor locuințe acordate cu chirie din fondul locativ de stat aflate în administrarea Consiliului
Local al Municipiului Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

22



Hotărârea nr. 180/2022 se aprobă în unanimitate. 

             La punctul 27 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr.194/24.03.2022 privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe anul 2022 al Societății
PARC INDUSTRIAL S.R.L.  Hunedoara,  precum şi  acordarea  unui  mandat  reprezentantului  Consiliului
Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală  a Asociaţilor la societatea PARC INDUSTRIAL
S.R.L. Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 181/2022 se aprobă cu 18 voturi „pentru” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică
Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru, Butuc Ioan, Fetica Andrei Ionuț, Mărginean
Alexandru, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru Bujor-Virgil, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin,
Voinia Claudiu-Ștefan, Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian
Vasile și Popa Sebastian) și 1 vot „abținere” (Claudiu Ionescu).

La punctul 28 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 195/24.03.2022 privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama și a statului de funcţii
pentru  aparatul  de  specialitate  al  Primarului  municipiului  Hunedoara  și  pentru  Serviciile  Publice  fără
personalitate juridică subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
-      Comisia de Comerț.
-      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 182/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 29 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
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hotărâre  nr. 136/11.02.2022 privind abrogarea Hotărârii nr. 124/2013 a Consiliului Local al Municipiului
Hunedoara și rezilierea contractului de concesiune nr. 228/27.05.2013.

Se dă  cuvântul  domnului  consilier  Claudiu-Ștefan  Ionescu  în  calitate  de  inițiator  al
proiectului, pentru prezentarea Expunerii de motive.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Având în vedere că  ați acționat în instanță Eurovenus solicitând insolvența sau rezilierea

contractului încă nu sunt lămurit, consider că proiectul meu și-a atins obiectivul. După 8 ani Primăria și-a dat
seama că avem o problemă cu concesiunea legată de contractul cu Eurovenus. Acest contract din punctul meu
de vedere a adus prejudicii mari orașului, fiind vorba de 2,2 hectare pe care puteam face investiții, puteau fi
create noi locuri de muncă. S-a hotărât printr-un HCL să se facă un târg. Pentru că am sesizat faptul că de 8
ani de zile nu se respectă  contractul,  m-am ales și  cu o plângere penală  din partea unui reprezentant al
Primăriei. Mulțumesc.” 

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Cred că trebuie niște lămuriri. Facem proiecte ca să ne aflăm în treabă, nu are nicio legătură 

cu ședința. Nu poți rezilia un contract printr-o Hotărâre de Consiliu Local. Se reziliază prin Instanță.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Eu zic că se poate.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu era nevoie să vină cineva, să spună Primăriei dumneavoastră puteți să spuneți multe, pe

lângă  lege, cum ați zis mai înainte. Nu trebuie să vină cineva să spună angajaților Primăriei, o paranteză
mică, pe care îi facem în toate felurile dar demonstrează totuși că sunt profesioniști, să spună că nu și-au
făcut datoria. Își fac datoria, auzim așa pe surse una alta și ieșim în întâmpinare să vedem cum facem ordine.
Nu are absolut nicio legătură, dovada este că această hotărâre de consiliu local nu are niciun temei legal,
instanța este cea care hotărăște dacă clauzele contractuale au fost respectate sau nu. Cu siguranță și domnul
consilier știe acest lucru, nu cred că nu știe. Domnule Secretar?”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
„Nu cred că aș avea mai multe de spus, față de ce am arătat în referatul privind neavizarea

proiectului de hotărâre. Cred că o singură completare aș mai putea să mai adaug, nu trebuie făcută confuzie
între încetarea cu acordul părților care se poate prin Consiliu și reziliere care te trimite la Instanța de judecată,
ca să arăți motive și articolele din contract, la reziliere te trimite la Instanța de judecată doar încetarea cu
acordul părților într-adevăr se putea vota în consiliu. ”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Rezilierea este unilaterală  în cazul în care se constată  că  condițiile din contract  nu sunt

respectate.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
„Da, dar cineva trebuie să o constate și sunt articole pe contract care te trimite în Instanță, nu

cred că era cazul să vă luați o asemenea responsabilitate pe umerii dumneavoastră, mai ales că acel articol ne
trimite la Instanță. ”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Mă bucur că Primăria după 8 ani la solicitarea mea, că eu am observat, și-a dat seama de

eroare.” 
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului

Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
-      Comisia de Comerț.
-      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.
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Dnul Petre-Lucian Gherman:
„Situația este oarecum ciudată, vorbim de un contract din 2013-2014 care se derulează. Într-

adevăr eu nu sunt jurist, deci tratați-mă cu înțelegere pe zona aceasta. Am studiat proiectul de hotărâre, într-
adevăr în contract scrie că se poate rezilia unilateral dacă  contractantul nu creează  nu știu câte locuri de
muncă și așa mai departe. Bineînțeles, domnule Secretar, ca să vedeți că nu toate lucrurile conduc la măsură,
dumneavoastră prin raportul care l-ați făcut ați aruncat un dubiu referitor la legalitatea proiectului colegului
nostru, din acest motiv noi ne vom abține. Dar aș  vrea să  vă  întreb domnule Primar, ce se va întâmpla,
dumneavoastră sau cine știe să răspundă,  ce se va întâmpla în continuare? Fiindcă, acum lăsând la o parte
unele chestiuni, târgul acesta este un reper în Hunedoara, deja merge multă lume și eu vreau să vă zic că
merg periodic acolo și nu știm ce se va întâmpla după ce, am înțeles, dacă că ați dat în judecată firma, ce se
va întâmpla? Va mai rămâne târgul, se va muta altundeva? Mulțumesc.” 

Dnul primar Dan Bobouțanu: 
„Sigur  că  este  o  situație  confuză,  nerespectarea  unui  contract,  este  nerespectarea  unui

contract. Știți, sunteți Directorul unei Societăți cu siguranță vă loviți de astfel de lucruri.  Întotdeauna vom
găsi o soluție, nu există lucrul la care să nu  găsești o soluție, chiar și de mutare a târgului. Dar așa cum ați
remarcat, toate contractele noastre aflate în derulare, sunt verificate, anual la clauze. El este contracte vechi și
de pe timpul fostului primar, acceptat atunci de majoritatea liberală,  care au votat pentru el.  La vremea
respectivă  este adevărat, am avut și  eu dubii. N-aș  putea să  spun acum dacă  am votat și  eu sau nu, mai
degrabă știu că am avut discuții pe tema aceasta. În sală se găsește și Administratorul Societății. Din punctul
de vedere al următoarei amenajări pe care a făcut-o, nu cea inițială despre care discuta în cerere, amenajare
privind târgul de vechituri, el funcționează într-un cadru legal, într-un cadru curat, sigur că da, unde mergem
toți și este un reper și astfel de târguri sunt peste tot. De curând am făcut o vizită la Sibiu și am discutat cu cei
din Primărie, am vrut să văd și eu cum se desfășoară acolo. Al nostru este foarte mult peste ce am văzut
acolo. Vom găsi o soluție. Dacă Instanța se va pronunța în felul în care ne dorim sau credem noi, mă rog nu
vreau să mă pronunț eu acum și vom găsi o soluție atunci. Până la pronunțarea Instanței târgul funcționează
în continuare, este un târg civilizat, nu cred că din punctul ăsta de vedere cineva poate să pună la îndoială și
tot o dată  aduce venituri la bugetul local. Sigur,  nu cele din cerere, dar sunt foarte mulți  investitori care
doresc să facă ceva și din anumite motive, de exemplu a fost și pandemia, nu au mai reușit să ducă la bun
sfârșit afacerea  și poate fac altceva. Municipalitatea nu a pierdut niciun leu prin funcționarea acestui târg ci a
câștigat bani, ca să fim clari înțeleși. Nu a existat nicio cerere din partea altui investitor pentru acea locație,
pentru că dacă ar fi existat am lua deciziile mult mai repede. Cererile care au existat se referă la cu totul alte
locații, chiar de curând cred că am avut o cerere și urmează și licitația pentru un alt investitor în altă zonă.
Da, haideți să-l ascultăm pe domnul Olteanu, este în sală. Vă rugăm, domnule Olteanu.” 

Dnul Ionel Olteanu  - director Eurovenus:
„Mulțumesc pentru dreptul de a-mi spune câteva păreri. Legat de târg, este greu să faci un

târg, nu este ușor. Eu am concesionat terenul respectiv, urmare a cererilor comercianților care voiau să aibă
un loc unde să își desfășoare activitatea, ș.a.m.d., se știe. Când am concesionat terenul, terenul era într-o stare
deplorabilă, am pozele făcute dumneavoastră știți și l-am amenajat cu banii firmei. O perioadă de timp am
funcționat cu el în pierdere pentru că taxele și impozitele care le plătesc lunar sunt mai mari decât veniturile,
acum deja a început să se echilibreze. A venit și pandemia peste noi, am avut târgul închis 8 luni de zile,
taxele au continuat să apară și în fine, o să le rezolv și pe astea. Vis-a-vis de târg, târgul nu este al meu, târgul
este al hunedorenilor, deci locuitorii Hunedoarei beneficiază  de acest târg. Mai mult, este și al Primăriei
pentru că este un reper, așa cum este Castelul, cum sunt și alte activități care aduce venituri și lume și așa mai
departe.  În general  lumea socializează  pe  la târg, se întâlnesc pe acolo, schimbă  idei,  își  cumpără  ce își
cumpără de pe acolo. Mai mult decât atât, am făcut două parcări pentru vizitatori fără taxă, deci vin vizitatorii
și într-o parte și in cealaltă parchează fără taxă. 

Eu zic că  Judecătoria la nivel de corectitudine poate să  ne dea câștig de cauză  pentru că
există  un articol  în contract  prin care se poate face un act adițional  cu acordul părților,  de modificare a
contractului. Nu este o mare filozofie să faci un act adițional prin care să spui că începând cu data ”de”  se
întâmplă  fenomenul X, un lucru simplu și  nu ar mai fi atâta tevatură  și Consilii  și Judecătorii. Așteptăm
concluzia Judecătoriei și vom lua măsurile de rigoare.”

Dnul Sorin Ilea:
”Vă rog, domnule Fetica.”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
„Bună ziua domnule Olteanu, îmi pare bine că ați venit cu această scrisoare către Primărie și

către domnul Primar. Înainte ca să continui cu ceea ce vreau eu să spun vreau doar să întreb, cât costă biletul
de acces la acest târg pentru că trebuie să recunosc în ultimii 6 ani nu l-am frecventat. ”
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Dnul Ionel Olteanu  - director Eurovenus:
„Deci, s-o iau în ordine.”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
„Nu, doar atât. Ca să îmi expun ideea și după aceea puteți răspunde la tot.”

Dnul Ionel Olteanu  - director Eurovenus:
„Numai un pic. Vă răspund la întrebare. Costul biletului a fost 0 câțiva ani de zile, pentru că

trebuia să formez târgul și intrarea era gratuită. Pe urmă a fost 1 leu, pe urmă a fost 2 lei, pe urmă a fost 3 lei,
pe urmă a fost 4 lei unde s-a oprit pentru că astea să zic sunt tarifele la târguri. Dar rețineți faptul că eu am
plătit taxe pe perioada a 8 ani de zile, de 1 milion de lei. Taxe, 1 milion de lei. Asta înseamnă că dacă vă
faceți un studiu de fezabilitate, să vedeți câți ani trebuie să îți recuperezi investiția respectivă. Deci, biletul la
târg este legat de taxele pe care le plătesc în fiecare lună.” 

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
„Eu doar vreau doar să fac un exercițiu simplu, analizând cifra dumneavoastră de afaceri care

este publică. Vă rog să mă lăsați să-mi expun punctul de vedere.”

Dnul Ionel Olteanu  - director Eurovenus:
„Cifra de afaceri nu e legată numai de târg.”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
„Vă rog să mă lăsați să-mi expun punctul de vedere, după aceea îmi puteți răspunde.”

Dnul Ionel Olteanu  - director Eurovenus:
„Vă rog.”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
„Prețul biletelor se regăsește în cifra de afaceri. Sunt economist la bază, vorbesc în cunoștință

de cauză. Cu un simplu calcul, analizând numărul de vizitatori, nu știu exact numărul de comercianți și taxele
care se impun pentru aceștia, dar nu îi iau în calcul, cifra de afaceri nu prea expune acel număr de vizitatori
raportat la prețul biletului pe care dumneavoastră îl expuneți. Nu mai vorbim de alte cheltuieli, alte achiziții,
taxa plătită de comercianți, ș.a.m.d. Nu vă acuz că ar fi aici poate, nu știu, fraudă sau ceva, dar consider că
Primăria Hunedoara a pierdut mult mai mulți bani pentru că acele bilete nu cred că se regăsesc în totalitate
înregistrate.  Este  doar  o  presupunere,  nu  este  o  certitudine.  Dumneavoastră  mă  puteți  contrazice  cu
documente sau…”

Dnul Ionel Olteanu  - director Eurovenus:
„Da, vă dau răspunsul. Deci trăim într-o lume în care răutatea și invidia și modul acesta de

comportament a fost ridicat la rang de virtute. Iar bunătatea, respectul, bunul simț și celelalte au fost aruncate
la gunoi. Vis-à-vis de bilete și câte bilete se vând, sunt organe abilitate.  Poliție, Procuratură. Să meargă, să
verifice în fiecare Sâmbătă cât s-a încasat, cât s-a vândut, câți au intrat, câți nu au intrat. Nu este problema
mea. Este problema organelor. Eu respect legea 100%.

Și  vă  mai  dau, să  zic așa,  o  informație destul  de interesantă.  Eu am primit  Diplomă  de
Excelență din partea Consiliului Județean pentru creerea a 10.000 locuri de muncă în județul Hunedoara. Nu
e puțin lucru. Fabrici  aici,  fabrici  la Mintia,  fabrici  la  Șoimiș,  fabrici  la Deva, fabrici  la  Ilia,  fabrici  la
Hunedoara, ș.a.m.d. Mi-am adus un aport la nivel de om de afaceri corect. Dacă o să auziți de mine că am
fraudat ceva sau am făcut ceva ilegal, vă rog să mă anunțați.”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
„Domnule Olteanu, așa cum vă spuneam. Nu este o acuzație, este doar o presupunere. Nu

este obligatoriu să fie reală. Nu are legătură cu invidia. Nu vă invidiez sub nicio formă.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
„Dacă îmi permiteți, cred că discuția a deviat puțin de la obiectul proiectului de hotărâre. Noi

nu analizăm profitul societății.  Noi analizăm punctual,  dacă  societatea a respectat un contract  sau nu l-a
respectat și dacă noi avem competență să reziliem sau nu avem și competența revine Instanței. Restul sunt
discuții colaterale care eu nu cred că își locul și nici competența nu avem să analizăm noi aceste lucruri.”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
„Vreau să mai expun o chestie, vă rog frumos. Într-adevăr, mulțumesc și domnului Secretar,

nu suntem noi de competență pentru a anula acel contract, eu unul consider că nu s-a respectat. Indiferent
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câte locuri de muncă a creat domnul Olteanu, un contract nerespectat e un contract nerespectat, nu trebuie să
dăm credit  doar pentru că  a făcut alte lucruri  bune. Nu putem anula contractul  noi,  sper că  în Instanță,
Primăria solicit și despăgubiri pentru rezilierea contractului. Mulțumesc.”

Dnul  Claudiu-Ștefan Ionescu:
„Aș vrea să-i spun domnului Olteanu că acel contract prevedea crearea de 123 de locuri de

muncă  și  construirea  unei  hale  care  trebuia  să  fie  fabrică  de  mobilă.  Dumneavoastră  ați  făcut  un  târg.
Mulțumesc.”

Dnul primar Dan Bobouțanu: 
„Înainte de a trece la vot, este cumva ciudat să începem să-i certăm pe investitori, să le cerem

explicații ca la Poliție. Eu mă gândeam cum de nu a intervenit cineva care să spună care este atributul acestui
consiliu. Prima dată a spus domnul Olteanu. Sunt organe abilitate care să verifice. Domnule Comisar șef, nu
greșesc, nu? Pe urmă a intervenit domnul Secretar și a spus că nu e obiectul discuției. Nu înțeleg de ce atâta
ură împotriva domnului Oltean și a acestui târg. Instanța se va pronunța. Primăria și-a făcut datoria. Vreți să-i
alungăm? Pe de partea cealaltă am văzut că vreți să aduceți. Păi și ce exemplu dăm? E un contract, se merge
în instanță.  Fiecare are  dreptatea lui,  instanța se pronunță.  Se recalibrează  totul.  Dacă  se poate,  dacă  se
permite… Îl luăm pe un investitor să-l întrebăm, de ce face profit? Unde e asta, înnainte de anii 90, așa e?
Înnaite de 90 era, cu bogătașii, cu chiaburii. Încă puțin și-l facem chiabur pe domnul Olteanu. Sigur că da. Nu
are  nicio  legătură  faptele  bune  care  le-a  făcut  prin  crearea  locurilor  de  muncă,  că  a  adus  plusvaloare,
societatea a avut de câștigat. Dar să-l judecăm? Eu îmi cer scuze dle Olteanu. Vă asigur că atâta timp cât
încălcați contractul, mergem mai departe pe Instanță și așa cum recunoscut și dumneavoastră, Instanța se va
pronunța. Vă  asigur că  nu sunt ipocrit  și  felicit modul în care organizați  târgul în fiecare Sâmbătă,  fără
evenimente, curat. Și asigur pe toți investitorii că sunt bineveniți. Nu aceasta este poziția consilierilor locali
de a-i judeca pe investitorii care produc bani și pentru cetățenii din municipiul Hunedoara, pentru bugetul
local. Vă mulțumesc.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Proiectul de hotărîre întrunește: 
- 1 vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)
- 4 voturi „abținere” – (Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-

Claudia, Marian Vasile)
- 14 voturi  „împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan,  Predică  Mihaela,  Ilea  Sorin,  Popa

Mircea-Marcel,  Muntean  Petru,  Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean
Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru  Bujor-Virgil,  Olar  Cătălin-
Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Popa Sebastian)

Întrucât Proiectul de Hotărâre nu întrunește numărul necesar de voturi, nu se aprobă.

La punctul 30 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr. 196/28.03.2022 privind aprobarea proiectului  „Amenajarea fostei  Școli  Generale  Nr.  10 din
municipiul Hunedoara” și a cheltuielilor legate de proiect.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Da, sunt proiecte pe noile fonduri europene, au fost pregătite din timp. Am fost anunțați ieri

că  aceste proiecte  urmează  regula  primul  venit,  primul  servit.  Ca atare,  în  momentul  de față  ne  trebuie
hotărârea de consiliu local.  Vorbim de eficientizare  energetică  a  clădirilor rezidențiale,  primul proiect se
referă la blocul 24 de pe strada Trandafirilor și blocul 35. Și aveți aici și descrierea lucrărilor propuse pe
Planul Național de Redresare și Reziliență.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
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-      Comisia de Comerț.
-      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.

Dnul Alexandru Mărginean:
„Mă bucur că există această preocupare să nu lăsăm nicio clădire părăsită, că a mai lăsat-o

părăsită, chiar exemplul fostei școli 10. Nu mai are geamuri, nu mai are uși, nu mai are nimic. Trebuia cât
mai repede. Nu e târziu, dacă mai vrem să mai existe clădirea aceea. S-ar putea să dispară și cărămizile și fier
betonul, și orice. Vă mulțumim pentru inițiativă. ”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 183/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 31 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.198/30.03.2022  privind  aprobarea  depunerii  de  către  Municipiul  Hunedoara  a  proiectului
„Eficientizarea energetică a clădirilor rezidențiale din Municipiul Hunedoara – Etapa 1”, pentru finanțare prin
Planul Național de Redresare și Reziliență, Componenta C5 – Valul renovării, Axa 1 – Schema de granturi
pentru eficiență  energetică  și  reziliență  în clădiri rezidențiale multifamiliale,  Operațiunea A3 – renovarea
energetică moderată sau aprofundată a clădirilor rezidențiale multifamiliale.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Da, este vorba de un al doilea proiect, blocul B4 și B5 de pe bdul. Mihai Viteazul.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
-      Comisia de Comerț.
-      Comisia de Cultură.

Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 184/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 32 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.199/30.03.2022  privind  aprobarea  depunerii  de  către  Municipiul  Hunedoara  a  proiectului
„Eficientizarea energetică a clădirilor rezidențiale din Municipiul Hunedoara – Etapa 2”, pentru finanțare prin
Planul Național de Redresare și Reziliență, Componenta C5 – Valul renovării, Axa 1 – Schema de granturi
pentru eficiență  energetică  și  reziliență  în clădiri rezidențiale multifamiliale,  Operațiunea A3 – renovarea
energetică moderată sau aprofundată a clădirilor rezidențiale multifamiliale.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Da, practic cele trei proiecte plus cel de la școala nr. 10  despre care vorbea dl. Consilier

Mărginean se referă tot la proiecte pe fonduri europene. Suntem la ultimul, nu? Da, o să vorbesc odată despre
toate. Avem și George Enescu bloc 131 și 130 iar de pe bdul. Corvin toate blocurile care nu arată bine de pe
pietonală mai precis. Deci așa cum am mai spus, vom găsi soluții să modernizăm pietonalul Corvin iar echipa
de la fonduri europene căreia îi mulțumesc, echipa de la oficiul juridic, echipa de la concesiuni-privatizare,
respectiv Direcția de Patrimoniu au muncit din timp la ele. Și practic vom depune 12 proiecte pentru 12
blocuri unde documentațiile au fost făcute din timp și au fost obținute evident semnăturile cetățenilor care
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doresc  acest  lucru.  Asta  e  componenta,  în  primul  rând  Asociația  de  Proprietari  trebuie  să  dorească.
Mulțumesc.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
-      Comisia de Comerț.
-      Comisia de Cultură.

Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 185/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 33 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.200/30.03.2022  privind  aprobarea  depunerii  de  către  Municipiul  Hunedoara  a  proiectului
„Eficientizarea energetică a clădirilor rezidențiale din Municipiul Hunedoara – Etapa 3”, pentru finanțare prin
Planul Național de Redresare și Reziliență, Componenta C5 – Valul renovării, Axa 1 – Schema de granturi
pentru eficiență energetică  și reziliență în clădiri rezidențiale multifamiliale, Operațiunea A.2 – renovarea
energetică  moderată a clădirilor rezidențiale multifamiliale pentru comunități expuse sărăcie și excluziune
socială.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
„Nu am nimic de adăugat.”
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului

Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
-      Comisia de Comerț.
-      Comisia de Cultură.

Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 186/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 34 al ordinii de zi - Prezentarea Raportului Primarului Municipiului Hunedoara
privind starea economică, socială şi de mediu a municipiului Hunedoara pe anul 2021 .

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
-      Comisia de Comerț.
-      Comisia de Cultură.

La punctul 35 al ordinii de zi - Prezentarea Raportului Primarului Municipiului Hunedoara
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privind situația gestionării bunurilor municipiului Hunedoara pe anul 2021.

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:     

    -      Comisia de Buget.
   -      Comisia Juridică.

-      Comisia de Urbanism.
-      Comisia de Comerț.
-      Comisia de Cultură.

La punctul 36 al ordinii de zi. Diverse

Dnul Sorin Ilea:
”Vă rog, înscrieri. Domnii Ionescu, Fetica, Gherman. Vă rog domnule Ionescu.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:
”Domnule  Primar,  având în vedere că  blocul  G2 de pe strada  Mureșului  va  fi  demolat,

întrebarea mea este unde și când vor fi relocați locatarii acestui bloc care reprezintă cazuri sociale deosebite.
Mă refer aici la 10 persoane ale familiei Tănăsoaia compusă din șase copii minori, unul dintre aceștia având
un handicap grav.” 

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Mai aveți alte întrebări?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:
”Îmi puteți răspunde?

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Da, vă răspund. Mi le notez pe toate. Haideți.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:
”Cu privire la rezilierea contractului cu Brai Căta. Ați zis că o să îmi spuneți la ”Diverse”. 
O altă întrebare, un locuitor de pe strada Constantin Dobrogeanu Gherea semnalează că de

patru ani de zile nu se face curățenie în acel loc. De asemenea, am constatat  că  nu se face curățenie în
cartierele Micro 6 și 7.

O altă întrebare, ar fi de ce pe strada Eliberării și pe strada Ion Luca Caragiale nu sunt coșuri
de gunoi? Pe strada Ion Luca Caragiale locuiesc și știu că sunt două coșuri de gunoi la Poliție, în rest nu
există.

O altă întrebare, ce măsuri ați întreprins pentru ca cetățenii români de etnie romă locuitori ai
cartierului Hășdat, să plătească impozit pe vilele pe care le-au construit ilegal. Vi se pare corect ca restul
locuitorilor orașului să plătească impozite, iar aceștia nu?

V-ați edificat cu privire la arborii plantați în anul 2021? 
De șase luni de zile aștept să-mi puneți la dispoziție Registrul Local al Spațiilor Verzi despre

care dumneavoastră spuneți că ar exista. Când o să faceți acest lucru?”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Mai aveți?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:
”Mai am una, dacă îmi dați voie.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Cum să nu! Se poate?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:
”Printr-o adresă mi-ați comunicat că finalizarea anvelopărilor celor 14 blocuri va fi întârziată

și că vom avea noi termene, al patrulea termen. Am fost să verific stadiul lucrărilor. Acum dacă mergem, o să
constatăm că nu lucrează nimeni și lucrările sunt mult întârziate. Eu nu cred că până în 31 August 2022 vom

30



avea cele 4 blocuri finalizate din grupul 2 sau 31 Octombrie 2022 pentru grupul 1. 
De asemenea, am constatat că nu există plase de protecție la schele, deși dumneavoastră în

adresă mi-ați spus că există. Atât am avut astăzi de întrebat. Vă mulțumesc.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Doar  atât?  Ar  fi  păcat  să  terminăm.  Nu  vă  uitați  la  ceas.  Chiar  este  dreptul  domnului

consilier să pună întrebări fără număr și îmi face o plăcere deosebită să răspund pentru că întrebările lui sunt
puse de foarte mulți cetățeni care i se adresează, ați auzit de altfel,  și atunci este o chestie de logică, prin
intermediul domniei sale să și răspundem.

Cei relocați din blocul G2. Blocul G2 a creat o întreagă problemă Municipiului nostru din
cauza lipsei condițiilor de locuit, cât și a faptului că marea majoritate a cetățenilor din blocul respectiv făceau
datorii, era nevoie de procese, tot așa procese, că  Instanța hotărăște dacă  Primăria are dreptate să  facă  o
evacuare sau nu. Nimeni nu a îndrăznit să facă ceva cu acel bloc din anumite motive pe care nu vreau să le
fac publice acum. Noi am îndrăznit. Am luat decizia de a  muta, de a reloca cetățenii care sunt buni platnici,
cetățenii  care  stau  cu  contracte  în  vigoare  în  acel  bloc,  în  locațiile  pe  care  le  mai  are  încă  Primăria
Municipiului Hunedoara, odată preluat Fondul Locativ de la RAIL. Domnul Viceprimar s-a ocupat de această
problemă pentru că Direcția de Patrimoniu i se subordonează, a identificat alte garsoniere sau apartamente
unde aveam iar răi  platnici  și  pe care i-am acționat  în Instanță  și  s-a făcut evacuări silite și  am început
mutarea lor. Mutarea, la un moment dat întâmpina o problemă, de fapt această problemă este peste tot în
România. Încuiam o ușă și veneau alții din altă parte, persoane fără venituri, persoane cu probleme sociale,
spărgeau  ușa  și  intrau,  după  care  o  luam de  la  capăt.  Atunci  am decis  blindarea  prin  zidirea  ușilor,  a
ferestrelor ca să se înțeleagă că nu au ce să caute. Se fac nenumărate razii și fiecare chiriaș din acest bloc este
verificat dacă are contract. O să verificăm și cazul de care vorbiți dumneavoastră, sper să aibă contract și să
fie plătite toate datoriile, că altfel se merge pe Instanță iar, ca la domnul Olteanu. Bănuiesc că nu aveți nimic
împotrivă, nu? Aplicăm tot Instanța. 

Noi toți încercăm să salvăm planeta, dar nu putem și atunci luăm cazurile punctuale. Cazuri
care pot fi salvate prin respectarea legii, doar prin respectarea legii. Evident că Statul Român are grijă de
fiecare cetățean, nu? Că așa ați spus, este caz social și există cadrul legislativ pentru fiecare caz în parte cum
trebuie să avem grijă. Continuăm relocarea până când vom muta toți chiriașii cu acte în regulă. Vom continua
această acțiune. 

În  ceea  ce  privește  rezilierea  contractului  cu  Brai  Căta,  aveți  perfectă  dreptate  și  toți
consilierii cunosc acest lucru, am cerut rezilierea dar puteți  să  studiați  Statutul ADI să  vedeți  cum se va
produce această reziliere care trebuie făcută de la nivelul ADI – ului. Practic toate Primăriile trebuie să fie de
acord cu ceea ce dorim noi și normal suntem cu toții nemulțumiți, poate nu atât de calitatea în ansamblu a
serviciilor oferite, ci de anumite aspecte cum ar fi întârzierea ridicării gunoiului într-un anumit cartier, faptul
că  nu se  repară  corespunzător  platformele îngropate  de ei  fiind obligația  lor.  Avem adrese zilnic,  avem
discuții,  avem o  ședință  săptămânal  cu  Brai  Căta,  Luni  dimineața  la  ora  10.  Cu  colectarea  selectivă,
cetățeanul aruncă și el totul la un loc. Problemele acestea trebuie să le rezolve pe groapa de la Bârcea. Acesta
este și motivul pentru care am cerut rezilierea contractului. Dacă ar fi stat în puterea acestui Consiliu Local să
o facă, cu siguranță era făcută și în perioada celor 90 de zile trecute, puteam să venim în fața dumneavoastră
cu scoaterea la licitație a acestui serviciu, dar nu depinde de noi. Este un proiect pe Fonduri Europene făcut
cu foarte mulți ani în urmă, când cred că nimeni de aici nu făcea politică la nivelul unui Consiliu Local. Nu
vreau să dau vina pe cei de atunci că l-au făcut bine, că l-au făcut rău, sunt diferite sincope în modul în care
faci aceste proiecte, sigur că ne-ar fi convenit ca acea Societate de Salubrizare care avea mașinile, care era a
noastră chiar dacă nu ați fost de acord astăzi cu bugetul ei, știu că sunteți de acord că își face treaba, să fi
funcționat în continuare  dar din păcate nu s-a putut. Evident că vom informa Consiliul Local cu privire la
termenele privind această reziliere.

Curățenie pe strada Dobrogeanu Gherea, vă referiți la strada din spatele Procuraturii, nu?” 

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:
”Da.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Eu cred că se face. Trebuie să și verificăm dacă nu se face. Inclusiv în Micro 6 și 7. Eu

zilnic am drum în oraș și zilnic văd curățenie. Este posibil ca un coș de gunoi să fie răsturnat de cineva, să fie
vandalizat, să împrăștie gunoiul nu contest acest lucru, dar nu cred că la modul general nu se face curățenie.
Așa cum zicea domnul Olteanu, a primit diplomă pentru 10.000 de locuri de muncă, activitate, păi să știți că
Societatea de Salubrizare în fiecare an reușește să ia locul I pe Județ tocmai pentru serviciile oferite și se
demonstrează că și o Societate condusă de un Consiliu Local până la urmă dumneavoastră sunteți executiv,
poate să facă treabă la fel de bună ca și o Societate privată. Eu cred că face treabă chiar mai bună. Dar, am
înțeles și le voi atrage atenția inclusiv cu montatul coșurilor de gunoi da, așa este, dar este o stradă  nou
asfaltată și au dat comandă de coșuri și urmează să le pună. Nu cred că aceasta este o problemă care nu se
poate rezolva. 
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Impozitele, cum ați spus, cetățenilor de etnie romă, nu? Dar nu aveți nimic cu ei?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:
”Absolut nimic.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Am înțeles. Impozitele cetățenilor de etnie romă. Domnule Secretar se plătesc impozitele?

Noi tot am fost pe acolo și am făcut și o stradă, am investit bani.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
”O bună parte din ei plătesc impozite pentru că vin și și-au făcut acele decizii de impunere.

Au declarat. Vorbesc în mare parte. Nu aș putea să vă spun la zi, pentru că nu răspund de Direcția Economică
și nu am o informație foarte clară dacă toți plătesc.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Asta este valabil și la alți cetățeni, nu neapărat doar la cei de etnie romă, nu?” 

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
”Da. Iar probabil că în curând va intra pe masa Consiliului anumite proiecte de hotărâri care

îi va băga într-o legalitate deplină pe acei cetățeni.” 

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Pentru că noi am fost mai demult și am luat decizia aceasta și nu o facem pentru că sunt

cetățeni de etnie romă, o facem pentru că sunt cetățeni ai Municipiului Hunedoara…”
Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:
”Sunt cetățeni români de etnie romă.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Etnie romă, etnie maghiară, cetățeni ai Municipiului Hunedoara. Eu nu pot să am un astfel

de discurs. Cetățeni ai Municipiului Hunedoara care locuiesc în zona Hășdat. Cred că așa ar fi corect. 
Dacă m-am edificat cu privire la arborii plantați în anul 2021? Da. Și cu privire la ce anume

să mă edific?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:
”Păi  inițial ați zis că sunt 1452, apoi 730. Am mers în control, în trei locuri din 435 câți

trebuiau să fie, am găsit numai 82.” 

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Eu m-am edificat și faptul că echipa de Comunicare a făcut o erată și v-a spus exact haideți

să numărăm arborii și frunzele, nicio problemă dar v-a explicat cred, de nenumărate ori câți erau și tot nu
vreți să înțelegeți. Vă mai spun o dată, echipa Comunicării care a scris acel comunicat a dat o erată prin care
și-a asumat greșeala privind numărul arborilor. În rest, dacă sunteți nemulțumit de modul în care am numărat
arborii  și  nu i-ați  găsit,  adresați-vă  Instanțelor.  Oricum știți  să  o  faceți  și  nu ar fi  o  noutate,  sunteți  de
specialitate. Faceți plângere împotriva Primăriei că nu ați găsit arborii furați de cetățenii de pe dealul Batiz
dar găurile erau acolo. Faceți. La acestea o să ziceți că nu erau, angajații mei îmi arată fotografii și filmări din
momentul plantării și demonstrează că erau și o ținem așa ca la tenis de masă. V-am spus încă o dată. Cu tot
respectul, faceți plângere. Turnătoria este valabilă și în ziua de astăzi ca și înainte de 1989, nu este nicio
problemă.

Registrul Spațiilor Verzi. Cred că vi s-a răspuns la 25 de adrese pe tema aceasta. Domnule
Secretar mai faceți și al 26-lea răspuns.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:
”Era vorba să văd acel Registru.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Domnule Secretar faceți al 26-lea răspuns, vă rog frumos și explicați-i încă o dată. Nici un

efort nu este prea mare să explicăm.
Finalizarea blocurilor pe Fonduri Europene, stimați colegi sigur așa cum se cunoaște sunt

niște date limite la care aceste contracte trebuie să fie duse la bun sfârșit. Constructorii întâmpină dificultăți
nu doar în orașul nostru, peste tot în țară din cauza exploziei prețurilor. Din cauza faptului că nu găsesc acei
muncitori care doresc să lucreze dar nu au de unde să-i ia. Apropos cu locurile de muncă. Vin la mine în
nenumărate ocazii și îmi cer sprijinul să fac angajări, în audiențe nimeni nu cere nicio angajare. Oferă salarii
bune dar în momentul de față am înțeles că își vor aduce forță de muncă chiar din străinătate. Noi ne întâlnim
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o dată  la două  săptămâni de zile se fac analize cu dirigintele de șantier,  cu proiectanții, cu constructorii,
întârzierile sunt date și de materiale de la Societățile care să le producă. Problema pandemiei a fost cunoscută
de noi toți,  cei  care ați  avut  afaceri  le știți  sau cei  care  aveți  prieteni  care au afaceri,  cunoașteți  aceste
probleme, nu este o noutate că nu ai putut lucra. Noi încercăm tot efortul să le ducem la bun sfârșit, pentru că
aceasta este obligația noastră și obligația lor contractuală. Știu că v-ar bucura să nu se facă dar eu sper că
acești constructori să nu vă dea satisfacție. Ba mai mult, mergem mai departe cu aceste proiecte pe Fonduri
Europene de anvelopare. Chiar astăzi ați votat 12 proiecte. Nu ați avut teamă că nu se vor face, nu? Le-ați
votat cu dragă inimă, sunt bune nu? Nici autostrada București – Pitești nu s-a făcut în 30 de ani dar până la
urmă  o să se facă. Ne pare rău că și eu și domnul Gherman avem părul alb, așteptam să ne plimbăm pe
autostradă mai demult, dar așa funcționează societatea, așa funcționează Societățile, important este ca noi să
nu stăm ca și Consiliu Local și ca Administrație Locală să nu depunem proiecte pe principiul că nu o să se
facă. Trebuie să depunem și evident să constrângem constructorii prin contracte să lucreze mai repede, să-i
înțelegem când nu pot, să verificăm calitatea lucrărilor, pentru că una este întârzierea și alta este calitatea dar
mergem mai departe.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:
”Sau o taxă de penalitate, în cazul în care…”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Există, sigur că există pentru întârzieri. Asta este printr-un contract. Asta nu este o noutate.
Plasele, să știți că eu le-am spus de plase din prima zi. O să le mai spunem de plase, dar tare

m-aș bucura să lucreze într-un ritm mai alert și atunci aș fi chiar foarte mulțumit, pentru că cu plasele o să-i
controleze ITM-ul. Le faceți o reclamație și…”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:
”Nu, nu.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”ITM-ul controlează acum și dumneavoastră știți, nu? Așa este corect.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:
”Dumneavoastră  trebuia  să  faceți  demersuri  să  se  respecte  contractul  și  termenele  și

securitatea în muncă, să nu cadă schelele pe copii.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Am explicat. Securitatea în muncă ține de ei.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:
”Ăsta este interesul, asta trebuie să facă un primar.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Da, corect.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:
”Nu să-mi spună mie să fac sesizări.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Un primar trebuie să facă în primul rând, proiecte. Trebuie să fie ordonator de credite, chiar

știu ce trebuie să facă un primar. Vă mulțumesc pentru încurajarea de a-mi transmite și alte date dar, legislația
nu-mi permite să fac pe inspectorul de stat în construcții. Sunt oameni care trebuie să facă asta, nu? Da, vă
mulțumesc că ați răspuns și avem și un răspuns în scris pe care o să-l primiți. ”

Dnul Sorin Ilea:
”Domnule Fetica, vă rog.”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
”Am două  sesizări  făcute  de  către  cetățeni  și  o  întrebare  legată  de  sensul  giratoriu  sau

semnalizat ca sens giratoriu în spatele fostului restaurant Union. Am înțeles, nu am văzut eu, că apar diverse
conflicte de foarte multe ori pentru că foarte mulți oameni nu respectă a se circula în sens giratoriu acolo.
Știu că este posibil să nu fie de competența Primăriei doar cetățenii mi-au spus să menționez aceste lucruri.
Sunt și ceva locuri de parcare prin care mașina când iasă în spate, iasă direct în sens. Nu știu sigur dacă asta
este o chestie de legalitate rutieră. Cam asta este, deci asta este problema cu sensul giratoriu.

Anumiți cetățeni care lucrează în zona Centrului Vechi, în special pe perioada de Iarnă, am
scăpat de ea, menționează că în momentul în care iasă de la locul de muncă, după schimbul de noapte și
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traversează orașul pe jos, nu se simt în siguranță deoarece nu este mai nimeni pe stradă la ora aceea și nici
măcar cei de la Poliția Locală. Repet, nu știu dacă este adevărat. Ba mai mult, când ajung în zona Pietonală
găsesc câte 4,5 polițiști la acele mese la cafele, dar ei până acolo nu se simt în siguranță. 

Iar  cetățenii  cartierului  Răcăștie ne întreabă  dacă  vor  avea în acest  mandat  al  nostru,  al
dumneavoastră, apă și canal.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”În sensul giratoriu de la Union, lipsesc indicatoarele?”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
”Eu personal le-am văzut că sunt, doar că nu se respectă foarte des și dacă este legal…”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Acum iertați-mă, dar dacă un semafor funcționează și domnul Bolosin intră pe roșu, n-o fi

vina primarului.”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
”Nici nu am reproșat nimic nimănui.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Am crezut că lipsesc indicatoarele.”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
”Nu, nu. Chiar ieri am verificat, este semnalizat corect.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Bine. Este o cameră de luat vederi, o să ne uităm să vedem exact. Este posibil să nu se

respecte. Toți  am vrea să  fim perfecți  dar vedeși  că  sunt probleme și  sunt și  cu Poliția. Că  nu se referă
cetățenii doar la Poliția Locală, se referă și la Poliția Română care nu patrulează. Că ei patrulează în tandem.
Știți că avem un protocol de colaborare și patrulele sunt mixte. O să rog pe domnul Comandant de la Poliția
Națională  unde domnul  Ionescu  a  și  lucrat,  din partea Partidului  dumneavoastră,  să  le atragă  atenția  să
patruleze mai des împreună cu cei de la Poliția Locală. Dar dacă am vedea exact care este numărul polițiștilor
locali și numărul polițiștilor de la Poliția Română, v-ați da seama că nu poate să existe un polițist la fiecare
locuitor și nici peste tot în același timp. Cred că și domnul Bolosin și domnul Ionescu ne pot explica, cum se
dădeau spargerile? În timp ce erați în patrulă sau așteptau să plecați?”

Dnul Florin Bolosin:
”Domnule primar, dacă îmi dați voie vă explic eu pentru că eu coordonam siguranța publică

acum 10 ani. Există în week-end maxim 2 patrule mixte pe siguranță publică. Nu se poate ca să fie tot orașul
în același timp în patrulare. Merge cu echipajul, se duc, dar spargerile se dau pe timp de noapte.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Și  nu cu Poliția  de față.  Sigur  că  siguranța cetățeanului  este  la  fel  de  importantă  ca  și

celelalte proiecte ale acestui Consiliu Local de aceea și încercăm extinderea camerelor de luat vederi în mai
multe  puncte  ale  orașului,  iar  colaborarea  cu  Poliția  Română  chiar  dacă  nu  dumneavoastră  ați  spus,  ci
cetățenii v-au spus…”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
”Evident.” 

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Nu dumneavoastră ați acuzat nici Poliția locală și nici Poliția Română. Cetățenii. Chiar dacă

cetățenii spun că nu îi văd, eu îi văd pentru că am fost într-o noapte la ora 3 și a trebuit să tot salut la patrule
că erau peste tot și mai sunt unii cetățeni care se plâng că îi opresc prea des să-i legitimeze. Dar protocolul
funcționează bine.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
”Când ies șefii în teren, atunci apar și polițiștii.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Nu știu ce să zic acum, nu cred că știau ei că am ieșit în teren. 
Apa și canal la Hășdat și Răcăștie este o problemă  foarte complicată din punct de vedere

legislativ care poate fi rezolvată  de noi.  Așa cum știți  există  un concesionar la nivelul Județului care se
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numește ”Societate Apa Prod” și care se subordonează direct Consiliului Județean Hunedoara. Ei sunt cei
care pot depune proiect pe fonduri europene, ei sunt cei care implementează aceste proiecte de ani de zile
avem comunicări,  avem și  dispute  verbale  foarte  dure  cu  dânșii.  Am cerut  demisia  în  repetate  rânduri
Directorului General tocmai din acest motiv și doar Răcăștie, cât și Zlaști, cât și Boș, cât și străzile Vasile
Pârvan, cât și strada Izvorului, cât și alte străzi din Municipiul Hunedoara. Noi facem ceea ce ne permite
legea.  O  presiune  constructivă,  adică  haideți  spuneți-ne  în  ce  stadiu  sunteți  cu  proiectul,  că  acum  în
momentul de față sunt cu proiectul în momentul în care o să-l primiți și o să-l votați. Dar de aici și până la
executarea  lucrărilor  mai  este  cale  lungă.  Dacă  societatea  ar  fi  fost  a  noastră,  vă  asigur  că  așa  ca  la
Salubrizare chiar dacă poate pe bună dreptate nu se curăță cum trebuie într-o noapte și se observă acest lucru,
dar vă  asigur că ar fi venit în fața dumneavoastră cu un proiect pe fonduri europene pentru introducerea
canalizării și a apei. Nu este nimic deosebit aici. Eu am gândit un astfel de plan la nivelul unei jumătăți din
județul unde operează  ei.  Le-am spus că  nu este fezabil,  este prea mare. Noi am făcut pe bucățele.  Am
întâmpinat aceiași  problemă  la Peștiș,  dar am rezolvat-o. Cum am rezolvat-o? Cu tot felul de discuții  în
contradictoriu, tot la fel o să o rezolvăm și la Răcăștie. Nu depinde de noi. Asta vreau să spun. Știți, nu?
Concesionarul apă și canal, este vorba de Apa Prod, concesionarul gunoiului menajer, este vorba de Brai
Căta. Dumneavoastră ați votat rezilierea contractului, v-ați făcut datoria. Mai mult de atât nu puteai face. 

Data viitoare de exemplu, dacă sunteți de acord o să-l chemăm la ședința ordinară pe domnul
Director al Societății Apa Prod, pentru că el este obligat să răspundă la asta. Corect?” 

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
”Da, mi se pare corect.”
Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Data viitoare îl chemăm la discuții  pe domnul Director General de la A.D.I. Deșeuri, pe

domnul Stoian. Vedeți, eu răspund pentru că până la urmă indiferent de ceea ce avem în contradictoriu, dar
soluțiile trebuie să ne anime să ne dăm mâna. Eu nu duc în derizoriu nici o luare de cuvânt chiar dacă credeți
asta. Răspund eu și  sunt nemulțumit ca și  dumneavoastră,  sunt nemulțumit ca și  cei din Consiliul Local
trecut. Toți trebuie să punem o presiune pozitivă de data aceasta pe acești doi Directori, care se subordonează
Consiliului Județean, ei fiind majoritari în acest A.D.I., de fapt A.D.I. de apă, A.D.I. de canal, A.D.I. de gunoi
menajer, dar tot pe acolo este. O să-i invit la ședința următoare dacă sunteți de acord.”  

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
”Consiliul Județean are majoritate PSD.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Așa este.  Aveți  dreptate. Și  Guvernul României  are majoritate PSD și  PNL, dar asta nu

înseamnă  că  atunci când un lucru nu merge bine domnul  Gherman nu poate  să  aibă  o  luare  de poziție
împotriva  PSD sau  eu  împotriva  PNL sau  eu  împotriva  Consiliului  Județean.  M-ați  urmărit  în  diferite
emisiuni și  m-ați auzit. Este ultima mea grijă să credeți că eu nu m-aș lua de Consiliul Județean. Ba din
contră, tocmai de aceea vă propun să-i chemăm. Eu sunt cel care am cerut demisia angajatului Consiliului
Județean domnului Director General Victor Arion. Cred că s-au supărat pe mine toți de la Consiliul Județean,
dar le-a trecut între timp și mai cer demisia astăzi o dată dacă este nevoie. Nu putem să facem o hotărâre de
Consiliu Local dar putem să facem o informare din partea tuturor. Pentru că nu este normal în Răcăștie la doi
pași de noi și să nu ai apă și canal sau în Zlași. Eu aș fi găsit soluțiile dacă eram în locul lor. Ei spun că nu
găsesc. Eu aș fi găsit. Noi am fi găsit. Noi, pentru că până la urmă, nu eu singur fac totul. Până la urmă,
dumneavoastră trebuie să acceptați soluțiile pe care vi le propun sau să veniți cu alte soluții. 

Deci așa rămâne. Îi invităm pe amândoi, da? Bine, mulțumesc.”

Dnul Sorin Ilea:
”Domnule Gherman, vă rog.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:
”Domnule primar, vis – a – vis de strada Constantin Dobrogeanu Gherea, dumneavoastră în

mod special aveți o obligație majoră  să asigurați curățenia și nu numai luxul, pe această stradă, având în
vedere faptul  că  afirm cu o precizie  de 95%, domnul  Muntean poate  confirma,  Constantin Dobrogeanu
Gherea a fost cred că primul președinte de un fel de Partid Socialist venit din Rusia, a fost rus, așa că aveți o
obligație PSD sau PDS sau ceva de genul acesta. 

Pregătisem o singură intervenție dar nu mă pot abține pentru că mi-ați ridicat mingea la fileu
cu alocuțiunea dumneavoastră de la punctul 29 cu târgul, când făceați referire la mediul economic privat și
asta referitor la acordul primarului, vreau să sesizez că fiind Raport privind starea Economică și Socială etc.,
lipsesc acolo informații referitoare la mediul privat. Câte firme private sunt și alte aspecte economice ce țin
de sectorul privat care până la urmă este cel mai important. De acolo ne luăm toți banii, da? Și cei care
lucrează în privat și cei care lucrează la Stat. Acolo, acei sunt cei care construiesc bugetul și iar la partea
Socială, mai multe despre șomeri, despre asistați social, deci statistici, cifre, venituri, știu eu, mai mici, mai
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mari, cred că lucrurile astea ar fi trebuit să fie conținute în Raportul primarului.
Și chestiunea principală, în Micro 7 am înțeles că acum se scot sau se vând parcări. Nu știu

care este procedura. Acolo sunt, ar trebui să mai luați pulsul la ce se întâmplă pe acolo. Se concesionează.
Am  înțeles  că  pe  Trandafirilor  sunt  foarte  mulți  oameni  nemulțumiți  din  zonă,  că  dacă  se  dau,  se
concesionează  parcările de pe marginea străzii principale,  nu o să  mai fie loc să  parcheze alții. Asta am
înțeles din discuțiile pe care le-am avut cu cetățenii. Mulțumesc.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Probabil că cetățenii care v-au spus dumneavoastră, nu sunt cetățenii care mi-au spus mie să

le scot la licitație iar noi scoatem la licitație exact parcări făcute. Nu am făcut altceva, decât le-am trasat și
venim în întâmpinarea lor pentru a-și face abonamentul pentru că parchează cineva pe locul lui și intervine
cearta și toate celelalte. Am făcut și eu o verificare. Este posibil să vă referiți la cei care parchează lângă
bordură. Acolo este altă discuție. Toate parcările din spate făcute cu votul dumneavoastră până la urmă, sau
mă rog aproape toată locurile de parcări sunt libere, pentru că ei toți parchează pe linia autobuzului. Avem o
solicitare de la Societatea de Transport, de la Poliția Română să punem ”Oprirea Interzisă”. Sunt locuri de
parcare în spatele blocurilor la 100 m, probabil. Puteți să mergeți să verificați. Sunt vreo 150 locuri libere. La
stradă am numărat într-o după-masă câte mașini sunt și erau în jur de 70 de mașini, deci practic sunt locuri de
parcare suficiente și să decongestionăm circulația măcar pe partea dreaptă cum mergi pe strada Trandafirilor
către Deva. Pe partea stângă avem celelalte parcări. Așa au fost gândite atunci, că știți că este un proiect mai
vechi. Dacă mă întrebați pe mine ce am explicat cetățenilor, eu aș fi făcut parcări în spic, că avem loc. Mă
iertați, mai trebuia să mai tăiem câțiva copaci dar ca să creăm locuri de parcare plantam în altă parte, nu era o
problemă. Am zis, domnilor nu vreau să tai copacii că zice domnul Ionescu că iar tăiem copacii să vă facem
locuri de parcări. Deci eu am vrut dar așa a zis. Și oamenii au zis:”ce facem”? Păi vă mutați în spate că avem
locuri de parcare făcute și se vor muta acolo.

Constantin Dobrogeanu Gherea, acum nu mă acuzați de faptul că am asfaltat-o noi. Nu m-am
gândit la ce ați zis dumneavoastră. Știți că nu a fost niciodată asfaltată. Dar nu din cauza asta am asfaltat-o,
încercăm o decongestionare a traficului pe acolo prin spate dacă mergi, nu mai stai la semaforul de la Petrom
și dacă ziceți că este mizerabilă,este murdară?”

Dnul Petru Muntean:
”Nu.”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
”Eu unul trec des pe ea și nu am văzut.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Nu prea are cine circula pe acolo să vadă mizeria.
În legătură cu Raportul primarului, există un tipic al acestui raport care se face prin efectul

legii de fapt și informațiile din mediul privat sunt alte informații. Informațiile cu șomajul le dau cei de la
AJOFM. Nu cred că are treabă fișa primarului cu aceste probleme pentru că aici ne referim exact la ceea ce
votăm, nu ceea ce facem noi, dar nu cred că este lipsit de importanță să trecem și așa pe viitor că ceva în plus
nu strică, ceva în minus strică.”

Dnul Petru Muntean:
”Am o  problemă  care  cred  că  ne  afectează  pe  toți.  Vine  Primăvara  și  cu  ea  problema

ciorilor.”
Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Problema ciorilor.”

Dnul Petru Muntean:
”Pe străzi este alb.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Dar știți că ciorile stau în copacii netoaletați de mine. Zice domnul Ionescu că nu-i toaletez

cum trebuie. Cum să facem? Cum ziceți, cum să facem, că vă pricepeți, nu? Ziceți domnule ofițer, cum se
toaletează copacii?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
”Sunt consilier local, nu ofițer.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Funcția nu v-o ia nimeni. Sunteți și consilier local.”
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Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
”Ciorile sunt foarte multe. Stau foarte mult și pe blocuri, nu neapărat, copacii fiind toaletați

sau netoaletați dar sunt.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Deci în primul rând, într-adevăr stau și pe blocuri. Dar aici nu avem noi ce să facem. Am

încercat într-adevăr această toaletare mai ales din zonele acelea unde și-au făcut cuib de ani și ani de zile și
am reușit să le mutăm către Deva. Iar au început să vină. Este o problemă la nivel național. Conform legii nu
ai voie să le împuști. Nu ai voie să te atingi de ele.”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
”Sunt protejate prin lege.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Sunt protejate. Ceea ce fac alții în alte orașe facem și noi. Toaletăm. Acum dacă ne apucăm

de toaletat în Parcul Central, să fiți și dumneavoastră de față. Acolo unde ziceți că nu avem voie să toaletăm,
vreau să ne apucăm să toaletăm pentru că sunt foarte multe cuiburi și am sesizări de la cetățeni.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
”Este cam târziu, suntem în Aprilie.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Și să nu mai toaletăm? Ați văzut bugetul de la Salub.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
 ”Și vara și în August puteți toaleta, numai că omorâți pomii.” 

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Nu avem voie. Găsim o soluție.”

Dnul Petru Muntean:
”Uitați-vă la Turul Franței și vedeți toate șoselele și toți copacii sunt tăiați, curățați. Nu mai

veniți cu bosconeli din astea că stricăm copacii. Dumneavoastră vă lăsați părul până la pământ, sau vi-l mai
tundeți câteodată? Femeile de ce merg la coafor?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
”Ce legătură are una cu alta?”

Dnul Petru Muntean:
”Păi are.”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
”Domnule Muntean, vă rog. Cred că suntem de acord că în unele părți au fost cam exagerat

toaletați.” 

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Dar cum considerați dumneavoastră că au fost cam exagerat? Ce vă califică să spuneți că

am cam exagerat, domnule consilier? Dați-mi și mie un răspuns, ce vă califică? ”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
”Este părerea mea.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
”Părerea dumneavoastră nu este calificată. Noi avem specialiști, sunt oameni care au studii

de specialitate și care știu ce au de făcut. Dumneavoastră când aveți o părere, și asta cu pomii o ducem în
derizoriu. V-a spus domnul profesor. Domnule, orașul trebuie să funcționeze. Copacii trebuie toaletați. Nu
veniți  să-mi  spuneți  acum  că  ”după  părerea  mea”.  Dumneavoastră  ce  sunteți  de  meserie?  Sunteți
dumneavoastră cumva cel care pune mâna pe drujbă.Stați lângă omul acela și  spuneți 3 cm mai la stânga, 3
la  dreapta.  Dumneavoastră  știți  câte  solicitări  există  de  la  cetățenii  din Municipiul  Hunedoara? Sute  de
solicitări domnilor consilieri, de toaletare a pomilor și nu facem față. După dumneavoastră ar trebui să ne
oprim. Vi se pare că este prea scurt cu 3 cm sau prea lung 2 cm. Toaletăm, avem documentele necesare,
obținem aprobările, ne conformăm legilor existente și ne facem datoria în continuare, chiar dacă vi se pare
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dumneavoastră că nu este bine cum toaletăm. Mulțumesc.”

Dnul Andrei-Ionuț Fetica:
”Dați-mi voie vă rog, să vă răspund. Eu nu am zis”după părerea mea”. Nu am menționat

aceste cuvinte. Părerea a fost a unui specialist.”

Dnul Sorin Ilea:
”Vă mulțumesc, am încheiat ședința.”   

Președinte de ședință,                                                         Secretar General,
         Sorin Ilea                                                        Militon Dănuț Laslău

Întocmit,
Teodora Mălai
Larisa Giurca
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